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ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 18η/30-11-2006 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 18η 

 

 

Της 30ης Νοεμβρίου 2006 

 

 

Ημέρα  ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21:00 το βράδυ 

 

 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ          ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΤΣΙΓΑΡΙΔΑ ΝΕΚΤΑΡΙΑ  

 

 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

Νυκτοπάτης Αντώνιος (Πρόεδρος Δ.Σ) 

Δημητρακούδη Θεοχάρη (Αντιπρόεδρος 

Δ.Σ.) 

Τσιγαρίδα Νεκταρία (Γραμματέας Δ.Σ.) 

Αγγελίδης Πέτρος 

Αναγνωστίδου Όλγα 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βλάχος Ηλίας 

Γκότσης Ηλίας 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος 

Λογοθετίδης Σταύρος 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

Μπόνας Ιωάννης 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

Παπαδόπουλος Χρήστος 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

Περδίκης Ζήσης 

Σαουλίδης Στυλιανός 

Σίμογλου Κων/νος 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

1. Βασιλειάδης Ηλίας, 2. Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, 3. Λέφας Αναστάσιος, 4. 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος. 
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ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2007 του Ν.Π. ¨Κέντρο Προσχολικής 

Αγωγής Δήμου Σερρών¨.   

 

ΘΕΜΑ 2ο: Επιβολή προστίμου για αυθαίρετη τοποθέτηση διαφημιστικού μέσου σε 

ιδιωτικό οικόπεδο. 

 

ΘΕΜΑ 3ο: Καταβολή επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε υπαλλήλους 

του Δήμου (πρώην Κ.Ε.Φ.Ο.), δυνάμει της αριθμ. 4689/2006 Απόφασης 

του Ειρηνοδικείου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 4ο: Χορήγηση – συνέχιση μουσικών υποτροφιών ¨ΧΡΗΣΤΟΣ 

ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ σε σπουδαστές.  

 

ΘΕΜΑ 5ο: Συνέχιση προγράμματος ¨ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ¨, μέχρι 12/3/2007. 

 

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση διαγραφής χρεών από τους χρηματικούς βεβαιωτικούς 

καταλόγους του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ 7ο: Παραχώρηση χώρων για τη σύσταση οικογενειακών τάφων.  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Νομικών Προσώπων Σχολικών 

Επιτροπών.  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου. 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ 11ο: Ψήφιση πίστωσης ανάθεσης μηχανογραφικής υποστήριξης του 

οικονομικού προγράμματος του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου. 

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελετών προμηθειών.  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Κατανομή πιστώσεων για συντηρήσεις σχολικών κτιρίων.  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το πρόγραμμα LEADER + για το έργο: 

¨Αποκατάσταση και ανάδειξη παλαιού ελαιοτριβείου στο Δ.Δ. Ελαιώνα 

του Δήμου Σερρών¨. 

 

ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης των μελετών:  

 α) Η/Μ εγκαταστάσεων του έργου ¨Κατασκευή Γ’ ΚΑΠΗ Δήμου 

Σερρών¨ και  

 β) Εφαρμογής του έργου: ¨Πίστας εξέτασης υποψηφίων οδηγών¨. 
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ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση παραλαβής μελετών με τίτλο:  

 α) ¨Μελέτη βελτίωσης δασικού οδικού δικτύου μήκους 4 χιλ.¨, 

 β) ¨Μελέτη αντιπυρικής προστασίας του δάσους Σερρών Δήμου 

Σερρών¨,  

 γ) ¨Διάνοιξηη δασικού αντιπυρικού δρόμου Γ’ κατηγορίας στη θέση 

¨Φύλαγμα¨ στο δάσος Ελαιώνα του Δήμου Σερρών¨,  

 δ) ¨Τοπικό ρυμοτομικό στο στρατόπεδο Εμμ. Παπά¨ και  

 ε) ¨Περιβαλλοντικών επιπτώσεων του έργου ¨Δημιουργία ανοικτού 

θεάτρου στο Δήμο Σερρών¨. 

 

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση – παραλαβή της Α’ φάσης της μελέτης με τίτλο: ¨Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών¨. 

 

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση πινακίου αμοιβής τμήματος Α’ φάσης μελέτης: ¨Τοπογραφική 

αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής ενότητας Αγίου 

Αντωνίου – Αγίου Παντελεήμονος Σερρών¨.  

 

ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση 6ου πινακίου αμοιβής της μελέτης με τίτλο: ¨Πράξη Εφαρμογής 

Πολεοδομικής Μελέτης Ε.Π.Α. περιοχής Αγίων Αναργύρων Σερρών¨.   

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση συνέχισης της μελέτης: ¨Πράξη Εφαρμογής της πολεοδομικής 

μελέτης της γειτονιάς Άνω Καμενίκια – Ιμαρέτ¨ για το έτος 2006 καθώς 

και του 4ου πινακίου αμοιβής¨.  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Εξέταση ένστασης κατά την αριθμ. 593/06 Α.Δ.Σ. με την οποία 

εγκρίνεται Τοπικό Ρυμοτομικό για την ανέγερση ΚΑΠΗ. 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Εξέταση ενστάσεων κατά της αριθμ. 743/06 Α.Δ.Σ. που αφορά στην 

τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στα Ο.Π. 712 και 712α στην 

περιοχή Αγίων Αναργύρων του Δήμου Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής 

οικοπεδικής έκτασης στις ιδιοκτησίες α) Φουρκιώτη Ιωάννη, β) 

Παρασκευόπουλου Σωτηρίου και γ) Σωτηριάδου Τατιανής κ.λ.π. 

 

ΘΕΜΑ 25ο: Καταβολή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας και λόγω πράξης εφαρμογής 

ιδιοκτησιών κ.κ.: 

 α) Σιώση Γεωργίου,  

 β) Κληρ. Α. Χορταρά,  

 γ) Γκατσάλη Παναγιώτας,  

 δ) Καντή Ελευθερίας,  

 ε) Καρακατσάνη Δέσποινας,  

 στ) Αγγελούδη Παναγιώτη και  

 ζ) Αγγελούδη Αθανάσιου. 

 

ΘΕΜΑ 26ο: Τροποποίηση της αρ. 841/2004 Α.Δ.Σ. ως προς τον καθορισμό του 

οργάνου εκτίμησης της τιμής μονάδος αποζημίωσης ρυμοτομούμενης 

ιδιοκτησίας.  
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ΘΕΜΑ 27ο: Τροποποίηση της αρ. 1038/2005 ΑΔΣ ¨Εκποίηση προσκυρούμενων 

δημοτικών τμημάτων στην ιδιοκτησία των κ.κ. Χουρδάκη Ελένης κ.λπ.¨ 

ως προς τα ονόματα των δικαιούχων.  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Είσπραξη εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με βάση Πράξεις 

Εφαρμογής. 

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση πρακτικών άγονου καλλιτεχνικού διαγωνισμού για τη 

φιλοτέχνηση ανδριάντα του αείμνηστου Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση προγραμματικής σύμβασης για την κατασκευή του έργου: 

¨Αγωγός ακαθάρτων Σερρών – Χρυσοπηγής¨. 

 

ΘΕΜΑ 31ο: Διάλυση σύμβασης του έργου: ¨Κατασκευή κερκίδων θεατών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών¨.  

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση μελετών έργων και προϋπολογιστικών πινάκων εργασιών.  

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση Ανακεφαλαιωτικών Πινάκων. 

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση παρατάσεων προθεσμίας περαίωσης έργων.  

 

 

18η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 

 

ΘΕΜΑ 1ο: Έγκριση προϋπολογισμού έτους 2007 του Ν.Π. ¨Κέντρο Προσχολικής 

Αγωγής Δήμου Σερρών¨.   

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 2ο: Επιβολή προστίμου για αυθαίρετη τοποθέτηση διαφημιστικού μέσου σε 

ιδιωτικό οικόπεδο. 

 

κ. Πρόεδρος:  Στον αύλιο χώρο του Κρονίου υπάρχει μια διαφημιστική ταμπέλα, η 

πρόταση είναι, το πρόστιμο που έχει επιβάλλει ο δήμος είναι από 1468 € …  

κ. …:  Καταρχήν έχουμε πάρει την άδεια από την Νομαρχία. Τι άλλο να σας πω; Δεν 

έχουμε βάλει πινακίδα, περιμένουμε αυτή τη στιγμή να πάρουμε από τον δήμο την άδεια. 

Έχουμε καταθέσει όλα τα απαραίτητα στον δήμο και περιμένουμε να πάρουμε την άδεια.  

κ. Παπαβασιλείου:  … και δυστυχώς με την ανοχή της Δ.Α. Λυπάμαι που το λέω. Στις 

6/9/2006 έγινε μια αίτηση στο τμήμα προσόδων για την τοποθέτηση της ίδιας πινακίδας και 

παρά την αρνητική εισήγηση της υπηρεσίας του δήμου, ο κ. Λέφας, δεν ξέρω αν είναι εδώ, 

απουσιάζει, υπέγραψε, νομιμοποίησε την παράνομη τοποθέτηση αυτής της πινακίδας και θα 

ήθελα να είναι εδώ απόψε για να μας δώσει μια απάντηση. Από το τμήμα προσόδων 

υπηρεσιακά πάει το θέμα στην ΕΠΑΕ για πρώτη φορά στις 3/11/2006 και επιστρέφει με 

αρνητική εισήγηση με το αιτιολογικό ότι δεν εγκρίνεται η τοποθέτηση της συγκεκριμένης 

πινακίδας διότι δεν τηρεί τις προδιαγραφές, το ύψος δηλαδή των 6 μέτρων. Επανέρχεται, χωρίς 

αίτηση του τμήματος προσόδων, 2η απάντηση από την ΕΠΑΕ για τοποθέτηση της ίδιας 

πινακίδας αλλά σε νέα θέση, διαφορετική από αυτή που είναι στημένη σήμερα πλησίον του 

τοίχου του Κινηματογράφου Κρόνιο και με μειωμένο ύψος 3 μέτρων. Γνωρίζουμε όλοι μας ότι  
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η ΕΠΑΕ έχει καθαρά γνωμοδοτικό χαρακτήρα. Παράλληλα είναι γνωστό ότι έγινε σύμβαση 

μεταξύ της διαφημιστικής αυτής εταιρείας που εκπροσωπείτε εσείς και του γηροκομείου 

Σερρών με ποσό ενοικίασης 250 € το μήνα. Σύμφωνα με τον νόμο 1577 αρ. 20 οι φωτεινές 

επιγραφές γνωρίζουμε όλοι μας ότι χρειάζονται οικοδομική άδεια.  

κ. …: Την έχουμε.  

κ. Παπαβασιλείου: Δεν έχετε καμία άδεια. Και αν έχετε να μας την καταθέσετε. Αν 

υπήρχε αυτή η άδεια δεν θα επιβάλλετο το ποσό των 1200 € πρόστιμο από την πολεοδομία 

Σερρών. Και χτες συγκεκριμένα, δηλαδή στις 29/11/2006 ο προϊστάμενος της Πολεοδομίας, ο 

κ. Τσαρουχάς, με έναν αστυνόμο του δήμου Σερρών, τον κ. Μπαΐρα, έκαναν αρνητική 

εισήγηση διότι όπως ανέφερα δεν υπάρχει οικοδομική άδεια. Μου είναι αδιανόητο να 

ταλαιπωρείται και μάλιστα προσωπικά επειδή ασχολήθηκα με το θέμα σήμερα το πρωί να 

αναφέρει ο υπάλληλος του δήμου ότι δέχεται και κάποιες, δεν θα ήθελα να το αναφέρω, 

σοβαρές πιέσεις. Το θέμα είναι νομίζω αρκετά σοβαρό, αν έχετε κύριε να καταθέσετε την 

οικοδομική άδεια μπορείτε και να την δούμε και εμείς. Γιατί δεν νομίζω από χτες μέχρι 

σήμερα να εκδόθηκε από τις υπηρεσίες του δήμου οικοδομική άδεια για τη συγκεκριμένη 

πινακίδα. 

κ. Πρόεδρος:  κ. Παπαβασιλείου να συμπληρώσω το εξής, έδωσα τον λόγο στον κύριο 

γιατί αν υποτεθεί ότι υπήρχε η άδεια δεν θα χρειαζόταν παραπέρα συζήτηση, γι’ αυτό και 

προηγήθηκε, είπα αν είχε την άδεια δεν υπήρχε λόγος να συζητάμε.  

κ. Αναστασιάδης: Καταρχάς στον χώρο που το βάλανε, εκείνο είναι το μοναδικό 

μνημείο της πόλης μας, θέλουν να υποβαθμίσουν την αξία του μνημείου και γελειοποιούν τον 

χώρο. Αυτό είναι ντροπή. Είναι ανοσιούργημα. Να μην επιβληθεί και κανένα πρόστιμο, να 

βγάλουν την πινακίδα. Το Κρόνιο είναι μνημείο, είναι ιερός χώρος. Να την βγάλει αύριο την 

πινακίδα.  

κ. Μηλίδης: κ. Πρόεδρε, σύμφωνα και μ’ αυτά που άκουσα και από τον κ. 

Παπαβασιλείου και τον κ. Αναστασιάδη, μπορεί να υπάρχει μια σύγχυση, αν έχουν άδεια 

αλλάζει το θέμα, από εκεί και πέρα ο δήμος δεν είναι ένα όργανο που επιβάλλει κυρώσεις και 

εδώ βλέπω ότι πως μπήκε να βάλει πινακίδα, από ποιον βγήκε; Μήπως δεν ήξεραν καλά το 

αντικείμενο τα παιδιά; Δεν νομίζω ότι είναι καμιά τεράστια επιχείρηση και αρχίζουμε και 

επιβάλλουμε πρόστιμα. Αν δόθηκε άδεια, πως δόθηκε και πότε δόθηκε.  

κ. Πρόεδρος:  Για όσους δεν γνωρίζετε να σας ενημερώσω τι λέει η υπηρεσία. ¨Σας 

υποβάλλουμε … τοποθέτηση … διαφημιστικής μεταλλικής πινακίδας στον αύλιο χώρο του 

καφέ Κρόνιο με διαστάσεις … ιδιοκτησίας του … σύμφωνα με το άρθρο 5 παρ. 1 του νόμου 

2946/01 υπαίθρια διαφήμιση απαιτείται προηγούμενη άδεια η οποία χορηγείται με απόφαση 

του δημάρχου ή του προέδρου ύστερα από αίτηση που συνοδεύεται από τα απαραίτητα 

στοιχεία, επίσης σύμφωνα με την παρ. 2 για την χορήγηση άδειας υπαίθριας διαφήμισης ή και 

τοποθέτησης πλαισίου διαφημίσεων σε ιδιωτικό κτίριο ή οικόπεδο απαιτείται επίσης και η 

προηγούμενη γνώμη … τοπικού συμβουλίου, … υπουργείου πολιτισμού που εξετάζει αν 

περιορίζεται η θέα και προκαλεί υποβάθμιση μνημείων και αρχαιολογικών χώρων καθώς και η 

γνώμη της Πρωτοβάθμιας ΕΠΑΕ η οποία εξετάζει αν θίγεται αισθητική της περιοχής, αν 

επιβαρύνεται το κτίριο ή αν δημιουργείται τεχνικό πρόβλημα σ’ αυτό από την διαφημιστική 

κατασκευή. Στις προαναφερθείσες διατάξεις όταν διαπιστώνεται παράβαση του παραπάνω 

νόμου άρ. 8 παρ. 3 επιβάλλεται με απόφαση του Δ.Σ. του ιδίου άρθρου πρόστιμο από 1468,64 

€ - 2029,34 € αναλόγως τις περιπτώσεις¨. Είναι συγκεκριμένη η εισήγηση και η πρόθεση της 

υπηρεσίας.  

κ. Δήμαρχος: Επειδή υπήρξαν κάποιες αιχμές όντας ασαφείς δημιουργούν την 

εντύπωση … 

κ. Παπαβασιλείου: Απουσιάζει η άδεια.  

κ. Δήμαρχος: Δεν αναφερόντουσαν στον Δήμαρχο;  
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κ. Παπαβασιλείου:  Προσωπικά σε σας; Όχι. 

κ. Δήμαρχος: Διότι θα ήθελα να διευκρινίσω ότι έχω υπογράψει την εντολή στην 

πολεοδομία να προχωρήσουν σε κατεδάφιση αυθαιρέτου, επίσης για να φτάσει αυτό το θέμα 

εδώ έφτασε μετά από συναίνεση και εισήγηση δική μου, μάλλον εισήγηση της υπηρεσίας, 

συναίνεση δική μου και υπογραφή δική μου σε σχετικό έγγραφο. Καταλαβαίνετε λοιπόν ότι 

από μέρους μας αυτό που έπρεπε να γίνει έγινε.  

κ. Παπαβασιλείου: Εγώ θα ήθελα πάντως ο κ. Λέφας να δώσει για το συγκεκριμένο 

θέμα μία απάντηση, γιατί υπέγραψε την τοποθέτηση αυτής της πινακίδας που είναι καθ’ όλα 

παράνομη. 

κ. Αγγελίδης: Μετά την επιβολή του προστίμου θα παραμείνει η πινακίδα εκεί;  

κ. Δήμαρχος:  Όχι, αφού η Πολεοδομία πήρε εντολή να κάνει πρωτόκολλο 

κατεδάφισης αυθαιρέτου, χαρακτηρίζεται αυθαίρετο διότι δεν έχει άδεια, συντάσσεται 

πρωτόκολλο αυθαιρέτου και καθαιρείται.  

κ. Αναστασιάδης: Να μην πληρώσει πρόστιμο καθόλου, να βγάλει μονάχα την 

πινακίδα.  

κ. Γκότσης: Επειδή κ. Πρόεδρε και κ. Συνάδελφοι στην όλη υπόθεση έχει ευθύνη και 

ο αρμόδιος αντιδήμαρχος ο οποίος υπέγραψε την άδεια, νομίζω ότι το πιο δίκαιο θα ήταν να 

φύγει η πινακίδα χωρίς να επιβληθεί το πρόστιμο, και επαναλαμβάνω διότι μερίδιο ευθύνης, 

εγώ θα πω ότι φέρει ο κ. Λέφας, αλλά ανήκει στην υπάρχουσα Δ.Α., άρα πολύ εύλογα θα 

θεωρήσουμε όπως για άλλα υπέγραφε και περνούσε ο κ. Λέφας και ήταν ενημερωμένη η Δ.Α. 

το ίδιο μπορούμε να υποθέσουμε. Γι’ αυτό για να είμαστε δίκαιοι θα πρέπει να κατεδαφιστεί 

όπως και είπατε κ. Δήμαρχε, εγώ δεν αμφιβάλλω και κανένας δεν αμφιβάλλει για τον τρόπο 

που διοικείται τον δήμο, αλλά το πρόστιμο να μην επιβληθεί γιατί είναι άδικο.  

κ. Δήμαρχος: Πραγματικά δημιουργείται εδώ ένα πρόβλημα. Θέλω να πιστεύω ότι 

υπέγραψε ο κ. Λέφας κάποια στιγμή που ήμουν απών. Αλλά το πρόβλημα που δημιουργείται 

είναι ότι εάν τυχόν έχει υπογράψει την άδεια, αυτό σημαίνει ότι δεν μπορούμε να πούμε ότι 

κάνουμε πρωτόκολλο αυθαιρέτου γιατί έχει άδεια. Αν κακώς εκδόθηκε η άδεια και θα πρέπει 

να γίνει άρση της αδείας και μετά να ληφθούν τα οποιαδήποτε μέτρα. Θα ήθελα επειδή δεν 

έχω ενημέρωση για κάποια πράγματα, νομίζω ότι θα πρέπει να το μελετήσουμε το θέμα για να 

δούμε τι θα γίνει.  

 

- Αποσύρεται  

             

ΘΕΜΑ 3ο: Καταβολή επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε υπαλλήλους 

του Δήμου (πρώην Κ.Ε.Φ.Ο.), δυνάμει της αριθμ. 4689/2006 Απόφασης 

του Ειρηνοδικείου Σερρών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 4ο: Χορήγηση – συνέχιση μουσικών υποτροφιών ¨ΧΡΗΣΤΟΣ 

ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ σε σπουδαστές.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 5ο: Συνέχιση προγράμματος ¨ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ¨, μέχρι 12/3/2007. 

 

κ. Δήμαρχος: Τον Μάρτιο του 2005 υπογράφηκε η σύμβαση, τα προγράμματα αυτά 

ήταν διάρκειας 2 ετών, έπρεπε δηλαδή να λήξει τον Μάρτιο του 2007, οι συμβάσεις όμως που 

είχαν υπογραφεί με τους υπαλλήλους ήταν μέχρι … 
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κ. Ιλανίδου: Αυτό το πρόγραμμα ξεκίνησε στις 12/3/1998 και ήταν για 5 χρόνια. Η 

πρώτη φορά έληξε στις 12/3/2003, πήρε παράταση 2 χρόνια μέχρι 12/3/2005, όταν ήρθε η 

επόμενη παράταση ήταν για 2 χρόνια από 12/3/2005 – 12/3/2007, από λάθος όμως Δ.Σ., δεν 

ξέρω τι έγινε, ενώ έχουν σύμβαση με το Υπουργείο Οικονομικών και Εσωτερικών και πήραμε 

τα λεφτά για 2 χρόνια η απόφαση του Δ.Σ. γράφτηκε μέχρι 31/12/2006 και οι συμβάσεις των 

παιδιών μέχρι 30/11/2006 δηλαδή σήμερα λήγουν οι συμβάσεις τους και σε ένα μήνα βάσει 

Δ.Σ. Κάναμε ένα έγγραφο στην Αθήνα στο Υπουργείο Εσωτερικών και μας ήρθε η απάντηση 

ότι είμαστε υποχρεωμένοι εφόσον πήραμε και τα λεφτά και οι συμβάσεις και η απόφαση του 

Δ.Σ. να διορθωθεί μέχρι τον Μάρτιο 12/3/2007. Με μια προφορική ερώτηση του τι θα γίνει 

στη συνέχεια, μου είπε η κ. … ότι η πρόθεση του Υπουργείου Υγείας είναι να το συνεχίσει για 

άλλον ένα χρόνο για να πάει στη 10ετία, είναι το 1ο κοινοτικό πρόγραμμα. Αυτό όμως είναι 

ακόμα στα λόγια. Είμαστε όμως υποχρεωμένοι μέχρι 12/3/2007 βάσει της προγραμματικής 

σύμβασης να το συνεχίσουμε. Είναι μια τυπική απόφαση για να διορθώσουμε το λάθος.  

κ. Περδίκης: Αυτό καθ’ αυτό το πρόγραμμα θα το συνεχίσουμε ή όχι; Και 

ξαναγυρνάμε σε εκείνες τις γνωστές ιστορίες του πόσο επιφυλακτικοί πρέπει να είμαστε 

απέναντι σε κάποιες εξαγγελίες κάποιων Υπουργείων, όταν μας πετάν κάποια προγράμματα 

μπαλάκι και το πιάνουμε και όταν έρχεται η ώρα και σηκώνουμε τα χέρια ψηλά και λέμε τώρα 

τι να κάνουμε, λεφτά δεν έχουμε κ.λπ. Δεν ξέρω πόσο πρέπει να ασκηθεί πίεση και στο 

αρμόδιο υπουργείο και σε άλλα προγράμματα.  

κ. Δήμαρχος: Πάντως στην προκειμένη περίπτωση όπως βλέπετε κλείνουμε 9 χρόνια 

και κατά πάσα πιθανότητα λένε ότι θα το παρατείνουν για ένα χρόνο ακόμη και πάμε στα 10 

χρόνια.  

   

- Εγκρίνεται (Αναστασιάδης παρών) 

   

ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση διαγραφής χρεών από τους χρηματικούς βεβαιωτικούς 

καταλόγους του Δήμου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 7ο: Παραχώρηση χώρων για τη σύσταση οικογενειακών τάφων.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 8ο: Επανασυγκρότηση Δ/κών Συμβουλίων Νομικών Προσώπων Σχολικών 

Επιτροπών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση χορήγησης άδειας λειτουργίας επιχειρήσεων προσφοράς 

υπηρεσιών διαδικτύου. 

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία των 7) 

 

ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

- Εγκρίνεται  
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ΘΕΜΑ 11ο: Ψήφιση πίστωσης ανάθεσης μηχανογραφικής υποστήριξης του 

οικονομικού προγράμματος του Δήμου. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση διαφόρων δαπανών και προμηθειών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση μελετών προμηθειών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 14ο: Κατανομή πιστώσεων για συντηρήσεις σχολικών κτιρίων.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 15ο: Αποδοχή χρηματοδότησης από το πρόγραμμα LEADER + για το έργο: 

¨Αποκατάσταση και ανάδειξη παλαιού ελαιοτριβείου στο Δ.Δ. Ελαιώνα 

του Δήμου Σερρών¨. 

 

κ. Πρόεδρος:  Είναι ένα ποσό το οποίο αποδεχόμαστε, ο συνολικός προϋπολογισμός 

είναι 165.000 €, οι 99.460,16 παίρνουμε και η συμμετοχή η δική μας είναι 65.000 περίπου.  

 

- Εγκρίνεται  

 

 ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης των μελετών:  

 α) Η/Μ εγκαταστάσεων του έργου ¨Κατασκευή Γ’ ΚΑΠΗ Δήμου 

Σερρών¨ και  

 β) Εφαρμογής του έργου: ¨Πίστας εξέτασης υποψηφίων οδηγών¨. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 17ο: Έγκριση παραλαβής μελετών με τίτλο:  

 α) ¨Μελέτη βελτίωσης δασικού οδικού δικτύου μήκους 4 χιλ.¨, 

 β) ¨Μελέτη αντιπυρικής προστασίας του δάσους Σερρών Δήμου 

Σερρών¨,  

 γ) ¨Διάνοιξηη δασικού αντιπυρικού δρόμου Γ’ κατηγορίας στη θέση 

¨Φύλαγμα¨ στο δάσος Ελαιώνα του Δήμου Σερρών¨,  

 δ) ¨Τοπικό ρυμοτομικό στο στρατόπεδο Εμμ. Παπά¨ και  

 ε) ¨Περιβαλλοντικών επιπτώσεων του έργου ¨Δημιουργία ανοικτού 

θεάτρου στο Δήμο Σερρών¨. 

 

κ. Σαουλίδης:  Για το τοπικό ρυμοτομικό του στρατοπέδου Εμμ. Παπά που είναι στην 

τελική φάση, είχαμε ξεκαθαρίσει τη θέση μας ότι τα στρατόπεδα θα πρέπει να παραδοθούν και 

να παραμείνουν στην πόλη χωρίς να πολεοδομηθούν, να παραμείνουν όπως είναι, που 

σημαίνει ότι αν προχωρήσουμε σ’ αυτήν την λογική θα δημιουργήσουμε μια δεδομένη 

κατάσταση την οποία θα φανεί ότι σαν Δ.Σ. και σαν πόλη έτσι την αποδεχόμαστε. 
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 Εμείς είμαστε τελείως αντίθετοι με αυτό, θεωρούμε ότι τα στρατόπεδα είναι χώροι που 

χρησιμοποιήθηκαν από τον στρατό και ανήκουν στην πόλη. Μερικά στοιχεία που έχουν 

κατατεθεί εδώ κατά καιρούς και αν θέλετε να το κουβεντιάσουμε και ακόμα πιο αναλυτικά, 

φαίνεται καθαρά ότι η πόλη δικαιούται τους συγκεκριμένους χώρους, ο στρατός δεν έχει 

κανένα λόγο να ζητά να χρησιμοποιήσει και ειδικά να πολεοδομήσει αυτούς τους χώρους και 

γι’ αυτό τον λόγο θα είμαστε αρνητικοί στην πορεία σε σχέση με το Εμμ. Παπά και πιθανόν 

και με τα άλλα στρατόπεδα στην πορεία.  

κ. Αναστιασιάδης: Εγώ κ. Πρόεδρε είπα δυο κουβέντες, αυτό το Δ.Σ. δεν πρέπει να 

ασχοληθεί με τέτοια σοβαρά θέματα, αυτά αφορούν την νέα Δ.Α. Παρακαλώ θερμά, έχεις 

μεγάλη πείρα, να το αποσύρεις. Σε παρακαλώ θερμά. Δεν πρέπει. 

κ. Αγγελίδης: κ. Πρόεδρε αυτό το θέμα νομίζω ότι πρέπει να συζητηθεί σε μια 

ευρύτερη συζήτηση που θα γίνει για το θέμα των στρατοπέδων με την έναρξη της νέας 

δημαρχιακής θητείας. Τότε μπορούμε να το συζητήσουμε. Και εμείς ζητάμε την απόσυρση του 

θέματος, την αναβολή και την συζήτηση με το νέο Δ.Σ. 

κ. Σίμογλου: Δεν θα μπω επί της ουσίας του θέματος, αλλά θα κάνω μια παρατήρηση 

που νομίζω ότι αυτή τη στιγμή μας διαφεύγει. Αυτή τη στιγμή, και για το θέμα το 17δ και για 

το 18 δεν μιλάμε για το αν καλώς ή κακώς γίνεται το πολεοδομικό σχέδιο, για το αν πρέπει να 

γίνει, αυτά καλώς ή κακώς πάρθηκαν με κάποια απόφαση του Δ.Σ., ανατέθηκαν και κατά 

συνέπεια οι δικές μας οι ενστάσεις είναι εάν θεωρούμε ότι ο εργολάβος, ο μηχανικός, ο 

μελετητής που έκανε την μελέτη εάν την έκανε σωστή ή δεν την έκανε σωστή. Δεν είναι η ώρα 

μας να κάνουμε άσκοπες κουβέντες και αν το απορρίψουμε και δεν έχουμε άλλη μελέτη ο 

μελετητής θα μας φέρει άλλη μελέτη και πρέπει να του εξηγήσουμε γιατί δεν θέλουμε την 

προηγούμενη και θα μας κάνει μια καινούργια. Το ίδιο ισχύει δυστυχώς, όπως θέλετε πείτε το, 

και για το 18 θέμα, αυτό κουβεντιάστηκε, ξανακουβεντιάστηκε και με την πλειοψηφία του 

Δ.Σ. πέρασε. Ανατέθηκε στον μελετητή η μελέτη, έκανε ο Χ μελετητής την μελέτη και αυτή τη 

στιγμή μας λέει να την πάρουμε ή να μην την πάρουμε. Εμείς τι να πούμε ότι δεν την 

παίρνουμε; Γιατί; Άρα λοιπόν δεν νομίζω ότι το θέμα είναι η ουσία να ξανακουβεντιάσουμε 

θέματα που κουβεντιάσαμε και όσοι διαφωνήσαμε διαφωνήσαμε όσοι συμφωνήσαμε 

συμφωνήσαμε και τελείωσε η ιστορία. Είναι λημένες αποφάσεις του Δ.Σ., τώρα να αρχίζουμε 

να τα αναμασάμε μόνο καθυστερήσεις κάνουμε ή επί της ουσίας δεν νομίζω ότι μιλάμε.  

κ. Γκότσης: κ. Πρόεδρε και κ. Συνάδελφοι, επειδή οι Δ.Α. έχουν μια συνέχεια η μία 

διαδέχεται την άλλη, τα έργα συνεχίζονται και πιστεύω ότι δεν γίνονται έργο σ’ αυτή την πόλη 

είναι γιατί υπάρχει μια στείρα άρνηση να συνεχίζουν οι δήμαρχοι τα έργα τα οποία 

παραλαμβάνουν από τους προηγούμενους. Εγώ δεν θα πω ότι όλα είναι εντάξει, αλλά 

ορισμένα που είναι ωφέλιμα για την πόλη μας θα πρέπει να συνεχίζονται, να συνεχίζονται από 

την μια Δ.Α. στην άλλη και αυτό για έναν και μόνο στόχο και σκοπό, για το καλό της πόλης. 

Τώρα, όσον αφορά το τοπικό ρυμοτομικό, δεν είναι κάτι που το φέρνουμε τώρα, είναι κάτι που 

έχει παρελθόν, έγινε μελέτη και θαρρώ ότι έγινε η μελέτη από υπηρεσίες του δήμου … 

κ. Δήμαρχος: Δόθηκε έξω. Ανατέθηκε να κάνει συγκεκριμένη δουλειά η οποία ήταν το 

αποτέλεσμα της διαπραγμάτευσης … 

κ. Γκότσης: Πάντως δουλέψαν και οι υπηρεσίες μας γιατί το ξέρω. Άρα έρχεται 

σήμερα και λέει το θέμα ¨Έγκριση και παραλαβή¨ εμείς τι κάνουμε; Δεν εγκρίνουμε και δεν 

παραλαμβάνουμε; Νομίζω ότι το να πούμε ότι δεν παραλαμβάνουμε, άρα όλο αυτό το οποίο 

έχει γίνει από την Δ.Α., πληρώσαμε έτσι δεν είναι; Το αν εμείς συμφωνήσαμε ή όχι είναι άλλο 

θέμα, το θέμα όμως είναι ότι η μελέτη αυτή τη στιγμή έρχεται προς παραλαβή, αν πούμε ότι 

δεν παραλαμβάνουμε την μελέτη τότε όλα αυτά που έχουν γίνει τον προηγούμενο χρόνο πάνε 

στράφι. Και θέλω να πω το εξής, οι άλλες πόλεις Τρίκαλα, Θεσσαλονίκη, με ποιο καθεστώς 

έχουν πάρει τα στρατόπεδα; Υπάρχει τέτοιο καθεστώς; Δηλαδή έγινε σε ένα κομμάτι 

πολεοδόμηση και το πήρε ο στρατός ή απευθείας δόθηκαν τα στρατόπεδα στους πολίτες; Είναι  
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μια άλλη παράμετρος. Εγώ νομίζω ότι αυτή τη στιγμή μπορούμε εμείς να εγκρίνουμε και να 

παραλάβουμε την μελέτη και η καινούργια να έχει την μελέτη στα χέρια της και η καινούργια 

Δ.Α. η οποία προέκυψε και η οποία θα αναλάβει αν μπορεί να πάρει τα στρατόπεδα να τα 

φέρει στον δήμο χωρίς να δώσει μέρος γης πολεοδομημένη τότε μπράβο της. Όμως αν δεν 

μπορεί να το πετύχει αυτό θα έχει στα χέρια της μια μελέτη η οποία έγινε στην προηγούμενη 

Δ.Α. και θα πρέπει να συνεχιστεί.  

κ. Περδίκης:  … είναι τελείως διαφορετικό η ανάθεση μιας μελέτης όπως έγινε με 

αποφάσεις με πλειοψηφία νόμιμες όμως και εκτελεστέες από το Δ.Σ. άρα η υποχρέωση η 

οικονομική που έχουμε προς τους μελετητές και στη μια και στην άλλη περίπτωση είναι το 

αυτονόητο και δεν νομίζω η όποια μου διαφωνία στο περιεχόμενο μιας μελέτης σημαίνει ότι 

αποδοκιμάζω και την αποπληρωμή της συγκεκριμένης μελέτης μια και έγινε απόλυτα νόμιμα. 

Οι ενστάσεις, είχαμε καταθέσει για το τοπικό ρυμοτομικό ως δημοτικοί σύμβουλοι ή ως 

παρατάξεις, τουλάχιστον εμείς για την άρνηση μας για την πολεοδόμηση τμήματος του 

στρατοπέδου του Εμμ. Παπά αυτό όμως κ. Δήμαρχε, δεν σημαίνει ότι αίρουμε την υποχρέωση 

μας για καταβολή της αποζημίωσης αλλά εξακολουθούμε να έχουμε την πολεοδομική μας 

ένσταση μια και το τοπικό ρυμοτομικό στο στρατόπεδο Εμμ. Παπά εμπίπτει μέσα στο υπ’ 

αναθεώρηση γενικού πολεοδομικού σχεδίου της πόλης το οποίο ακόμα συζητάμε … (αλλαγή 

πλευράς) … μπορεί να δημιουργηθεί οικισμός. Η αποδοχή λοιπόν του περιεχομένου του 

τοπικού ρυμοτομικού στο στρατόπεδο Εμμ. Παπά, κατ’ εμέ αντίκειται στις διατάξεις του 

ισχύοντος πολεοδομικού σχεδίου οι οποίες μπορούν να αρθούν μόνο όταν θα δημοσιευθεί το 

Νέο Αναθεωρημένο Γενικό Πολεοδομικό. Άλλωστε αν ανατρέξουμε μέσα, παρ’ όλο που είναι 

σε περίληψη, λέει ρητά για την τύχη της ζώνης τάδε στο … η αμοιβή και η παραλαβή είναι 

κάτι το αυτονόητο, άλλο πράγμα αυτό εδώ και άλλο πράγμα η διαφωνία μας στο περιεχόμενο 

και της μιας και της άλλης μελέτης.  

κ. Σίμογλου: Απλώς θέλω να πω ότι αυτό που λέει και ο κ. Περδίκης, δηλαδή αν δεν 

προβλεπόταν στο προηγούμενο γενικό πολεοδομικό σχεδιασμό η ρυμοτόμηση των 

στρατοπέδων λογικό είναι ότι και θα απορριφτεί και σαν παράνομο και αυτό είναι μια άλλη 

ιστορία. Κακώς προχωρήσατε σ’ αυτό το πράγμα. Άλλο όμως αυτό και άλλο ότι πάρθηκε μια 

απόφαση, κακώς από την άποψη μου που έγινε αυτό που έγινε, αλλά να γίνει αυτή η μελέτη 

και να κάνει αυτό που του υποδείξαμε και από εκεί και πέρα να μην ερχόμαστε και να μην 

πληρώνουμε την μελέτη. Άλλο το ένα και άλλο το άλλο. Για το άλλο θέμα ίσως κακώς 

ξεκινήσαμε και έγινε η ανάθεση της μελέτης τότε που έγινε εφόσον δεν μπορούσε να γίνει 

γιατί είναι πρωθύστερο, πρώτα κάνουμε τροποποιήσεις ενώ δεν μπορούμε και μετά ζητάμε 

στον Γενικό Πολεοδομικό Σχεδιασμό να κάνει τον νέο σχεδιασμό. Αυτό είναι μια άλλη 

ιστορία για την οποία δεν έχουμε καμία ένσταση. Η ουσία όμως είναι ότι και για τον 

Πολεοδομικό Σχεδιασμό που γίνεται, αλλά αυτή τη στιγμή δεν κουβεντιάζουμε το τι θα γίνει, 

αυτά παρουσιαστήκανε και περάσαν από το Δ.Σ. και έγινε και μια παρουσίαση, υπήρξαν 

διαφωνίες αλλά εν πάση περιπτώσει η πλειοψηφία το ψήφισε. Την ίδια στιγμή αυτά που 

ψήφισε η πλειοψηφία και μας φέρνει ο μελετητής αυτά παραλαμβάνουμε αν δεν κάνω λάθος 

και πρέπει να πληρώσουμε για ότι έγινε μέχρι τώρα. Άλλο το ένα πράγμα και άλλο το άλλο, 

άλλο οι ενστάσεις μας για το αν έγινε ορθά και άλλο εάν πρέπει να  … τον δρόμο που χάραξε 

η Δ.Α.  

κ. Αναστασιάδης:  Το θέμα δεν είναι αν έγινε ορθά το θέμα είναι η ουσία. Δεν έχετε 

δικαίωμα σήμερα να φέρνετε το σοβαρό αυτό θέμα στο συμβούλιο διότι δεν είστε τίποτα. Το 

θέμα 18 και το 17δ να τα αποσύρετε. Ιδιαίτερα για το 18. Δεν έχετε δικαίωμα γιατί η νέα Δ.Α. 

… Δεν λέμε να μην πληρωθεί ο μελετητής. Δεν θέλουμε να γίνει καμιά πολεοδόμηση σε 

κανένα στρατόπεδο. 
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κ. Δήμαρχος: Καταρχήν για να δούμε το τυπικό μέρος, σαφέστατα εδώ μιλάμε για την 

έγκριση και την παραλαβή για μια τυπική διαδικασία. Αλλά θα ήθελα να πω και να δώσω και 

κάποιες διευκρινίσεις επί της ουσίας. Θα ήθελα να πω το εξής, πρώτα απ’ όλα για το θέμα του 

Τοπικού Ρυμοτομικού και του Γενικού Πολεοδομικού, το θέμα δηλαδή του ενδεχόμενου 

πρωθύστερου, όταν πρόκειται για στρατόπεδα και τοπικό ρυμοτομικό σε στρατόπεδα υπάρχει 

ειδικός νόμος ο οποίος αναφέρεται αποκλειστικά στον τρόπο παραχώρησης και τα στρατόπεδα 

για να γίνει και αυτή η διευκρίνιση, μόνο μέσω αυτού του νόμου παραχωρούνται, δεν υπάρχει 

καμιά άλλη δυνατότητα, για οριστική παραχώρηση, μόνο παραχώρηση κατά χρήση μπορεί να 

γίνει για ορισμένο χρόνο για περιορισμένο χρόνο χωρίς τη διαδικασία του νόμου αυτού. 

Σήμερα η οριστική παραχώρηση στρατοπέδου γίνεται μόνο με έναν συγκεκριμένο νόμο και 

μια συγκεκριμένη διαδικασία και γίνεται μόνο για τα στρατόπεδα εκείνα τα οποία έχουν 

ενταχθεί σε μια κατάσταση, σε έναν πίνακα των υπό παραχώρηση στρατοπέδων. Επομένως, 

δεν υπάρχει θέμα πρωθύστερου. Βάσει της διαδικασίας που προβλέπει ο συγκεκριμένος νόμος 

για τον τρόπο με τον οποίο παραχωρούνται τα στρατόπεδα, βάσει αυτής της διαδικασίας 

ξεκίνησε και το τοπικό ρυμοτομικό.  

Τώρα, σαφέστατα, η διαδικασία αυτή έχει μια συνέχεια, τη διαδικασία αυτή θα την 

παραλάβει η νέα Δ.Α., την διαδικασία αυτή θα την ολοκληρώσει η νέα Δ.Α. αλλά η διαδικασία 

αυτή που έχει διάρκεια και φάσεις δεν σημαίνει ότι θα σταματήσει αυτή τη στιγμή. Έχουμε 

κάνει μια διαπραγμάτευση, έχουμε συμφωνήσει κάποια πράγματα, ξεκινήσαμε βάσει αυτών 

ένα τοπικό ρυμοτομικό, προχωρούμε στην από εδώ έγκριση καταρχήν του τοπικού 

ρυμοτομικού, δεν σημαίνει ούτε καμία σύμβαση υπογράψαμε ούτε καμία παραχώρηση έχει 

γίνει οριστική με μεταβίβαση οριστική από το στρατό σε εμάς. Εκείνο το οποίο έχει γίνει, είναι 

το μόνο που μπορούσε να γίνει και σας εξήγησα ότι ήταν η κατά χρήση παραχώρηση για 

συγκεκριμένο χρόνο. Και έχουμε πάρει για 3 χρόνια για τα 40 στρ. τα δικά μας, τα οποία είναι 

δικά μας και αφού είναι δικά μας μετά από αυτή την παραχώρηση αφού μπήκαμε λέμε 

οριστικά και δεν μπορούν να μας πουν τίποτα, για δε το στρατόπεδο του Παπαλουκά έχει ήδη 

υπογραφεί η παραχώρηση για 10 χρόνια δεν μας έχει έρθει ακόμα η κοινοποίηση αλλά εν 

πάση περιπτώσει όλα αυτά είναι για ορισμένο χρόνο και είναι κατά χρήση μόνο 

παραχωρήσεις, η οριστική παραχώρηση θα προχωρήσει όταν θα ολοκληρωθεί η διαδικασία 

αυτού του τοπικού ρυμοτομικού, και η διαδικασία αυτή έχει φάσεις που θα περάσουν 

τουλάχιστον 1 ή 1,5 χρόνο ακόμα. Και τις οποίες θα τις προχωρήσει η επόμενη Δ.Α. και 

φυσικά εφόσον θέλει, εάν δεν θέλει δεν θα τις προχωρήσει και θα τις σταματήσει.  

κ. Πρόεδρος:  Η διαγωγή μας έδειξε εδώ στα τόσα χρόνια που είμαστε ότι σεβόμαστε 

την απόφαση του Σερραϊκού λαού όποια και να είναι και σε όποια θέση και αν βρισκόμαστε, 

είτε από αυτή που είμαστε ή από την άλλη, η στάση μας είναι πάντοτε με σεβασμό και 

αξιοπρέπεια. Αυτή η Δ.Α. δέχεται την απόφαση του Σερραϊκού λαού, προσπαθεί από αυτά που 

λέτε ορισμένα θέματα όντως δεν πρέπει να τα φέρουμε, όμως είναι υποχρεωμένη να φέρνει 

θέματα χωρίς να δεσμεύει την νέα Δ.Α. όμως και να μην δημιουργεί καθυστερήσεις. Σας λέω 

το εξής, για το θέμα το 18 σας λέω το εξής, έχετε δίκιο, και εγώ διαφωνώ με ορισμένα 

πράγματα, επειδή όμως βρισκόμαστε στην Α’ φάση και η υποχρέωση μας είναι να δώσουμε 

κάποια χρήματα και να προχωρήσει, η νέα Δ.Α. έχει το δικαίωμα να κάνει όποια ανάκληση 

θέλει, να διορθώσει αυτό που λέει ο κ. Αναστασιάδης, να διορθώσει τη χρήση που πιστεύω ότι 

σε πολλά σημεία είναι αδικημένη η πόλη, και θα πω και το εξής εμείς οι παλιοί που φεύγουμε 

και αυτοί που θα παραμείνουν οι δημοτικοί σύμβουλοι, για το καλό αυτής της πόλης που είναι 

πολλά πράγματα αδικημένα να κάνουν προτάσεις ο καθένας για την αλλαγή χρήσης γης. Δεν 

δεσμεύει κανείς την νέα Δ.Α. να κάνει όποια πρόταση θέλει και χαρά μας είναι ότι καλύτερο 

φέρνετε  για  την  πόλη  αυτή να το δεχτούμε και μάλιστα και εγώ προσωπικά επειδή συμφωνώ 

μαζί σας και εγώ θα κάνω προτάσεις, επομένως να μην διαφωνούμε για λόγους που δεν 

πρέπει.   Φέρνουμε  για  να  σας  βοηθήσουμε  θέμα,  να  συνεχίσουμε,    ότι  μπήκαμε  σε   μια 
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διαδικασία να πάρουν τα χρήματα αυτοί και εσείς θα αποφασίσετε τελικά τι ακριβώς θα γίνει. 

Πείτε μου που κάνω λάθος, επιχειρήματα θέλω.  

κ. Αναστασιάδης:  Μιλάμε για ουσία. Αφού εσείς το ψηφίζετε εγώ θα κάνω την 

ένσταση. Επειδή είναι από τα πιο σοβαρά θέματα, και επειδή η επέκταση γίνεται κατ’ επιλογή, 

το σχέδιο αυτό το οδηγείτε μέχρι την κοιλάδα … 

κ. Πρόεδρος:  Μπορείτε να το αλλάξετε. 

κ. Αναστασιάδης: Να το αποσύρεις. Είναι σοβαρό θέμα.  

κ. Πρόεδρος:  Ψηφίζουμε.  

κ. Καστρινός (Διάβαση πεζών):  Πριν περάσετε στη διαδικασία της ψηφοφορίας, 

επειδή έχει τεθεί θέμα για το αν θα συζητηθεί ή δεν θα συζητηθεί τώρα και αν θα αναβληθεί 

όσον αφορά την έγκριση και παραλαβή της μελέτης για το τοπικό ρυμοτομικό στο στρατόπεδο 

του Εμμ. Παπά, δεν θα τοποθετηθώ επί της ουσίας περιμένοντας την απόφαση σας, απλά θα 

ήθελα να θέσω υπόψη σας 2 στοιχεία, 1ον γνωρίζετε πολύ καλά ότι όταν η Διάβαση Πεζών 

ζητάει παρέμβαση σ’ αυτά τα ζητήματα είναι παρέμβαση επί της ουσίας και με στοιχεία και 

αυτή τη στιγμή ακριβώς για αυτό τον λόγο έχω έρθει εδώ για να σας καταθέσω δυο στοιχεία 

τα οποία ανατρέπουν αυτή την ίδια την μελέτη. Δηλαδή με τον τρόπο που έγινε η μελέτη και 

με τα δεδομένα που έχει ο μελετητής για το στρατόπεδο του Εμμ. Παπά είναι έωλη και 

υπάρχει κίνδυνος ένστασης και απόρριψης της. Αυτό λάβετε το υπόψη σας και το 2ο είναι ότι 

για το θέμα αυτό θα ήθελα να λάβετε υπόψη ότι αυτή η μελέτη έτσι όπως έχει γίνει από τον 

μελετητή και όπως έχει κατατεθεί εάν ψηφίσετε το να περάσει αυτό το θέμα έχετε κάνει την 

έγκριση και την παραλαβή της μελέτης. Δεν είναι τυπικό το θέμα, είναι το ουσιαστικό. Και  

υπάρχουν στοιχεία, έγγραφα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας που ακριβώς αυτή τη μελέτη 

την βγάζουν εκτός. Οποιαδήποτε ένσταση γίνει χάνετε τα λεφτά που θα δοθούν σε εκείνη την 

μελέτη. κ. Πρόεδρος:  Για το 17δ) θέμα ψηφίζουμε. 

κ. Δημητρακούδη:    Ναι  

κ. Μαντζαρίδης:  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης: Ναι 

κ. Λογοθετίδης:  Ναι 

κ. Θεοφανίδης:  Ναι 

κ. Αραμπατζή:  Ναι 

κ. Πασχάλη:     Ναι  

κ. Σαουλίδης:  Όχι  

κ. Περδίκης:  Όχι 

κ. Παπαδόπουλος: Όχι 

κ. Μπόνας:  Όχι      

κ. Μηλίδης:   Όχι 

κ. Σίμογλου:              Ναι     

κ. Γκότσης:  Ναι 

κ. Βλάχος: Όχι 

κ. Αναστασιάδης:  Όχι 

κ. Παπαβασιλείου:    Όχι 

κ. Αγγελίδης:  Όχι 

κ. Μπιτζίδου:    Όχι 

κ. Αναγνωστίδου:   Ναι 

κ. Τζιώνης:   Ναι 

κ. Ιλανίδου:               Ναι 

κ. Τσιγαρίδα:            Ναι 

κ. Νυκτοπάτης:  Ναι 

κ. Κατιρτζόγλου:      Ναι 
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- Εγκρίνεται το 17δ) με 15 ψήφους υπέρ (Τα 17α, 17β, 17γ, 17ε εγκρίνονται) 

              

ΘΕΜΑ 18ο: Έγκριση – παραλαβή της Α’ φάσης της μελέτης με τίτλο: ¨Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών¨. 

 

κ. Πρόεδρος:  Έχει το λόγο ο κ. Περδίκης.  

κ. Αναστασιάδης:  Υποθηκεύετε τον νέο Δήμαρχο με αυτό που κάνετε και είναι 

κρίμα. Αυτό το πράγμα που ζητάτε είναι θέμα ουσίας και όχι τυπικό.  

κ. Σίμογλου: Όπως και εσείς βλέπετε έχει δημιουργηθεί μια ένταση στο Δ.Σ., το θέμα 

είναι τυπικό αλλά δεδομένου ότι σε ένα μήνα αλλάζει το Δ.Σ. και αρχίζει η νέα Δ.Α. δεν 

νομίζω ότι μια παράταση της έγκρισης της μελέτης για 1 μήνα θα δημιουργήσει προβλήματα 

είτε στον μελετητή που περιμένει να πάρει το τσεκ για να πάρει τα χρήματα του είτε στην όλη 

διαδικασία του Γενικού Πολεοδομικού Σχεδιασμού. Με αυτή τη λογική θα ήταν φρόνιμο και  

σκόπιμο, για να αποφύγουμε συζητήσεις και εντάσεις που δεν θα οδηγήσουν πουθενά, να το 

αποσύρετε το θέμα, να το φέρει η νέα Δ.Α. με ένα μήνα για να τελειώνει αυτή η ιστορία εδώ 

πέρα γιατί άδικα θα έχουμε συζητήσεις και ενστάσεις και εντάσεις και νομίζω ότι δεν θα βγει 

κανείς κερδισμένος.  

κ. Γκότσης: Προτού μπούμε στην ουσία θα ήθελα κάτι να πω. Θα συμφωνήσω με τον 

κ. Σίμογλου, είμαι πεπεισμένος ότι αυτή η Δ.Α. θέλει μέχρι τέλους να ολοκληρώσει αυτά τα 

οποία έχει δρομολογήσει στα προηγούμενα χρόνια, εγώ ήμουν στην ενημέρωση, γνωρίζω ότι 

δεν δεσμεύετε την νέα Δ.Α., γνωρίζω ότι η Α’ φάση είναι η παραλαβή και ότι όλα θα γίνουν 

στην Β’ φάση ενστάσεις κ.λπ., αλλά επειδή εδώ υπάρχουν αντίθετες απόψεις και είναι μια 

καινούργια Δ.Α. η οποία θα θέλει να τα κάνει όλα μόνη της και θα θέλει να τα κάνει όπως 

νομίζει, νομίζω ότι φρόνιμο είναι να το αποσύρετε και να ξέρει ο Σερραϊκός λαός ότι εσείς 

μέχρι τέλους θέλατε να διεκπεραιώσετε εκκρεμότητες οι οποίες είναι δρομολογημένες από τα 

προηγούμενα χρόνια αλλά αφήστε στην καινούργια Δ.Α. να κάνει αυτό που νομίζει πιο σωστό 

κατά την άποψη της. Νομίζω ότι δεν θα πρέπει να προχωρήσει το θέμα από τη στιγμή που 

υπάρχουν ενστάσεις που η αντιπολίτευση σύσσωμη δεν θέλει να προχωρήσει, νομίζω ότι δεν 

έχετε και σεις να κερδίσετε τίποτα απλούστατα θα χάσουν οι Σέρρες αν δεν επισπεύσετε 

κάποιες διαδικασίες. Εσείς δεν χάνετε τίποτα.  

κ. Αγγελίδης: Ζητούμε και εμείς την αναβολή του θέματος και της συζήτησης με την 

έναρξη της νέας δημαρχιακής θητείας, για τους απλούστατους λόγους, ο πρώτος λόγος είναι 

αυτός που είπαν οι προλαλήσαντες και συμφωνούμε, μας χωρίζουν λίγες μέρες από την 

έναρξη της νέας δημαρχιακής θητείας και ο 2ος λόγος για ένα τόσο σοβαρό θέμα δεν είναι 

δυνατόν να μην υπάρχουν κατατεθειμένες εγγράφως οι απόψεις των φορέων, του Τεχνικού 

Επιμελητηρίου, Οικονομικού Επιμελητηρίου, Γεωτεχνικού Επιμελητηρίου πρέπει να είναι 

κατετεθειμένες.  

κ. Πρόεδρος:  Δεν δεσμευόμαστε κ. Αγγελίδη.  

κ. Αγγελίδης: Ξέρω ότι δεν δεσμευόμαστε αλλά το θέμα είναι σοβαρό, μας χωρίζουν 

λίγες μέρες από την επόμενη Δημαρχιακή θητεία και γι’ αυτόν τον λόγο ζητάμε και εμείς την 

αναβολή.  

κ. Περδίκης:  κ. Πρόεδρε, δεν θα διαφωνήσω με αυτά που είπαν οι συνάδελφοι ριζικά, 

δεν έχω κανένα δισταγμό όμως να κουβεντιάσω και επί της ουσίας για το συγκεκριμένο θέμα 

και … γιατί θα φύγω από το Δ.Σ. στις 31/12/2006 …  για ένα νέο Γενικό Πολεοδομικό Σχέδιο 

στο οποίο δεν κατατέθηκε ούτε μία άποψη εδώ και 4 χρόνια. Να τον θεωρήσω νεκρό χρόνο; 

Ποιον άλλο χαρακτηρισμό να δώσω; Ένα θέμα για το οποίο θα κουβεντιάζουν τα Δ.Σ. κάθε 

10-15 χρόνια γιατί με τέτοιο ρυθμό πάει, η προηγούμενη αναθεώρηση έγινε το 1997 ήδη 

είμαστε στα 9 χρόνια, λογικά λιγότερο από 1 χρόνο να γίνουν και οι Β1’ , Β2’ φάσεις της 

μελέτης δεν πρόκειται να γίνει, άρα θα πάμε  10-12 χρόνια και βάλε ΦΕΚ κ.λπ., ουσιαστικά θα 
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ξανακουβεντιάσει κάποιο Δ.Σ. μετά από 15 χρόνια από σήμερα και νιώθω ότι ενώ μέσα και οι 

ίδιοι οι μελετητές κάνουν αναφορά ότι πήραν και έλαβαν υπόψη τους προτάσεις φορέων της 

πόλης και της περιοχής, οι μόνοι που δεν κουβεντιάσαμε γι’ αυτό το σχέδιο είναι το Δ.Σ. Θα 

φύγουμε, τελειώνει η θητεία αυτού του Δ.Σ. και δεν έχει αφιερώσει ούτε ένα λεπτό συζήτησης 

πάνω σε προτάσεις που έχουν κάνει οι μελετητές από το Φθινόπωρο του 2005, έγινε μια 

παρουσίαση στο ΔΗΠΕΘΕ εκείνο το απογευματινό του περσινού Φλεβάρη με παρόντες 

πολλούς και πολλές αλλά δεν μπήκαμε ποτέ στην ουσία του. Παρ’ όλα αυτά εδώ η Α’ φάση 

έχει μέσα και προτάσεις, δεν περιορίζεται μόνο στην εντόπιση της παρούσας κατάστασης των 

προβλημάτων που υπάρχουν σήμερα ή των τάσεων που έχουμε στην περιοχή, πολεοδομικό 

αναπτυξιακό κ.λπ., προχωρά και σε προτάσεις ήδη εναλλακτικές, οι οποίες εφόσον θα γίνουν 

αποδεκτές από το Δ.Σ. δημιουργούν και μια μορφή δέσμευσης στον μελετητή ο οποίος την 

επόμενη μέρα προχωρώντας στην άλλες δυο Β1’ και Β2’ φάσεις κάποια στιγμή θα λέει ¨μα το 

Δ.Σ. μου έδωσε και εκείνη την κατεύθυνση να κάνω, να προχωρήσω στην νέα ένταξη 

κομματιών γης δυτικά, ανατολικά, νότια της πόλης ή να χαρακτηρίσω πολεοδομικά αυτού και 

αυτού του είδους χρήσης κάποια άλλη περιοχή¨,  και νιώθω ειλικρινά, τελείως άκομψα, να 

τελειώνει μια 4ετής θητεία και να μην έχουμε ψελλίσει το παραμικρό για τα προβλήματα που 

υπάρχουν από το ισχύον Γ.Π.Σ. ενώ ξέρουμε τα προβλήματα. Δεν τολμάμε να τα αγγίξουμε 

ενδεχόμενα αντιδράσεις, μη το ένα, μη το άλλο. Εγώ αποδέχομαι την κουβέντα απόψε, είμαι 

έτοιμος και να … θα ήταν χρήσιμη, να ανοίξει και ένας ευρύτατος διάλογος ο οποίος όχι δεν 

έφτασε στην κοινωνία, δεν μπήκε καν στο Δ.Σ. στο θεσμοθετημένο όργανο των δημοτών. Δεν 

κουβεντιάσαμε γιατί δεν βρήκαμε μέσα στον φάκελο ή μέσα στην περίληψη φορέων οι οποίοι 

πρέπει και έχουν άποψη για τα πολεοδομικά ζητήματα. Ο μελετητής ενώ αναφέρει μια σειρά 

φορέων δεν διαβάζω μέσα ότι το ΤΕΕ των Σερρών έκανε προτάσεις, αν τις έκανε εκ των 

υστέρων δεν ξέρω, εδώ μέσα διαβάζω ότι λέει, λείπει το ΤΕΕ, λείπει ο Σύλλογος 

Διπλωματούχων Μηχανικών, λείπει το Οικονομικό Επιμελητήριο και πολύ περισσότερο που 

με πειράζει είναι ότι εμείς σαν Δ.Σ. … 

κ. Πρόεδρος:  κ. Περδίκη αν γίνεται με ένα ναι ή όχι να απαντήσετε. Η απόφαση η 

αποψινή δεσμεύει την νέα Δ.Α. ή όχι; Λέμε κάπου στην Δ.Α. να μην κάνει αυτά τα όσα είπαν 

και ενδεχομένως πολλά από αυτά που πρέπει να γίνουν;  

κ. Περδίκης:  Αν πω ναι ίσως με αντικρούσετε, εγώ όμως θα σας πω, αύριο το πρωί 

φεύγοντας αυτή η μελέτη το Α’ στάδιο στο μελετητικό γραφείο, το μελετητικό γραφείο 

προχωράει σε όποια σενάρια προχωρήσει, θα επικαλείται ότι ¨έχω την απόφαση του Δ.Σ.¨ που 

έστω και κατά πλειοψηφία ενέκρινε αυτές ή άλλες προτάσεις;  

κ. Πρόεδρος:   Η νέα Δ.Α. μπορεί να το αλλάξει.  

κ. Μπιτζίδου: Εγώ θυμάμαι από την ενημέρωση που είχαμε στο ΔΗΠΕΘΕ ότι 

υπήρχαν κάποιες ενστάσεις και κάποιες σοβαρές προτάσεις από κάποιους ειδικούς ανθρώπους, 

που γνωρίζουν. Εκεί πάνω τι έγινε; Έγιναν οι αλλαγές; Και μάλιστα ο πολεοδόμος είχε πει ότι 

¨είμαι ανοιχτός στη συζήτηση για να γίνουν κάποιες αλλαγές οι οποίες είναι προτεινόμενες¨, 

εκεί πάνω δεν έχουμε κάποια ενημέρωση. Έγιναν αλλαγές και κάποιες περιοχές; Ουσιαστικά 

είχε τεθεί το θέμα για κάποιες συγκεκριμένες περιοχές, ας πούμε πάνω από την περιοχή του 

Αγ. Παντελεήμονα, αυτές τελικά πως θα διαμορφωθούν; Αυτό δεν το γνωρίζουμε και ούτε 

υπάρχει κάποια ανάλογη πληροφόρηση. Εδώ πάνω δεν θα πρέπει να ενημερωθούμε;  

κ. Δήμαρχος: Γι’ αυτό ακριβώς είπα ότι κακώς προχώρησε η συζήτηση έτσι όπως 

προχώρησε. Η μελέτη η συγκεκριμένη έχει μια ιδιομορφία. Όταν έχουμε φάσεις πρέπει να 

δούμε ποιο είναι το αντικείμενο της κάθε φάσεως και πότε είναι ώριμα να συζητηθούν 

ορισμένα πράγματα και πότε υπάρχουν οι οποιεσδήποτε δεσμεύσεις.  

Στην Α’ φάση απλώς παίρνονται πληροφορίες για την υπάρχουσα κατάσταση, 

καταγράφονται η υπάρχουσα κατάσταση και αυτό όπως είδαν όσοι παρακολούθησαν την 

παρουσίαση έγινε κατά κύριο λόγο και γίνεται μια καταρχήν τοποθέτηση και μια πρώτη σκέψη 
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για το τι θα μπορούσε και πως θα μπορούσε να γίνει. Συλλέγονται παρατηρήσεις, αιτήματα, 

παράπονα, διαφωνίες και θα συζητηθούν στην Β’ φάση και τώρα με την έγκριση και μέχρι από 

την παρουσίαση μέχρι σήμερα μπορούσαν να υπάρχουν όπως και υπήρξαν διάφορα αιτήματα 

τα οποία προωθήθηκαν και πήγαν και στην Περιφέρεια και έγινε και μια πρώτη συζήτηση για 

αυτά, αλλά τώρα που θα αρχίσει το πρώτο στάδιο της Β’ φάσης είναι που θα συζητηθούν και 

θα υπάρχει και ο καιρός να συζητηθούν όλες αυτές αναλυτικά οι προτάσεις και όλα τα 

αιτήματα. Οποιεσδήποτε λοιπόν σκέψεις, οποιουδήποτε φορέα και μέχρι τώρα μπορούσαν να 

κατατεθούν και από εδώ και πέρα μπορούν να κατατεθούν κατά τη διάρκεια της εκπόνησης 

της φάσης αυτής που θα αρχίσει όταν δοθεί η εντολή.  

Επομένως, κακώς συζητάμε και για τα δύο σκέλη. Για το πρώτο σκέλος, το σκέλος της 

νέας Δ.Α., μα η νέα Δ.Α. να μην πω ότι ήδη παρίστατο στην παρουσίαση που έγινε, ο 

νεοεκλεγείς δήμαρχος παρακολούθησε, άκουσε τα πάντα, έχει το πρόγραμμα του, έχει τις 

σκέψεις του, μπορεί να έχει ήδη διαμορφωμένες ή μάλλον πρέπει σαφώς να έχει 

διαμορφωμένες απόψεις τις οποίες μπορούσε ήδη να έχει καταθέσει αλλά έχει την δυνατότητα 

να τις καταθέσει και αύριο και μεθαύριο και μετά την 1η Ιανουαρίου και να συζητήσει και να 

καλέσει τον μελετητή και να συζητήσει με τον μελετητή για το πώς θα γίνει η μελέτη και τι θα 

γίνει στην μελέτη. Επίσης για το 2ο σκέλος σαφώς εκλήθησαν όλοι οι φορείς για να 

παρακολουθήσουν την παρουσίαση, για να πουν τις όποιες προτάσεις και τις όποιες θέσεις 

τους και υπήρχαν πολλοί οι οποίοι ήρθαν είτε ιδιώτες μεμονωμένοι, είτε ομάδες ιδιωτών που 

δεν αποτελούν συγκροτημένο φορέα, είτε και φορείς … (αλλαγή κασέτας) … είναι το πιο 

επίκαιρο, από τη στιγμή που θα αρχίσει ο μελετητής το πρώτο μέρος της Β’ φάσης, θα 

μπορέσει να ακούσει τις οποιεσδήποτε απόψεις και τα οποιαδήποτε αιτήματα για να δει εάν 

μπορούν να γίνουν, αν είναι δεκτά από τον ίδιο, γιατί φυσικά ο ίδιος δεν είναι εκτελεστικό 

όργανο, λέει την άποψη του, θα πει ενδεχόμενα ότι ¨μου έγινε αυτό το αίτημα, μου έγινε αυτή 

η πρόταση αλλά έχω την άποψη ότι είναι καλύτερα έτσι¨. Όταν παραδώσει το πρώτο στάδιο 

της Β’ φάσης, θα τοποθετηθεί σε όλα όσα θα του τεθούν, δεν σημαίνει ότι τοποθετηθεί σε όλα 

και θα τα κάνει όλα όσα του ζητηθούν, θα πει την άποψη του και μάλιστα και αυτό το οποίο 

θα πει σαν άποψη του δεν θα είναι τελεσίδικο γιατί και αυτό θα προχωρήσει στη συνέχεια 

στην Περιφέρεια και από την Περιφέρεια θα κλείσει τελικά το θέμα του τι γίνεται, που γίνεται 

και πως γίνεται. Νομίζω λοιπόν ότι κακώς καθόμαστε και συζητάμε. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Δήμαρχε, το Προεδρείο, μια που είναι και επιθυμία του κ. Βλάχου 

και πολλών συναδέλφων αν δεν έχετε αντίρρηση … 

κ. Δήμαρχος: Εγώ τηλεφωνήθηκα το μεσημέρι με τον κ. Βλάχο, ο κ. Βλάχος είχε 

αντίρρηση με πήρε τηλέφωνο χτες και μου είπε να το αναβάλλουμε, καταρχήν του είπα ότι θα 

το σκεφτώ, χτες στην προσύσκεψη συζητήσαμε κ. Πρόεδρε και εσείς ο ίδιος μάλιστα μου το 

είπατε και σήμερα το μεσημέρι τον πήρα τηλέφωνο συνεννοήθηκα μαζί του και είπε ότι είναι 

εντάξει.  

κ. Αναστασιάδης: Δεν το πιστεύουμε αυτό.  

κ. Δήμαρχος:   κ. Πρόεδρε, από τη στιγμή που αφήνετε αυτό το υποκείμενο να με 

προσβάλλει εγώ αποχωρώ. 

 

Διάλλειμα 5 λεπτά      
 

κ. Πρόεδρος:   Παρακαλώ χωρίς άλλη συζήτηση το θέμα μπαίνει σε ψηφοφορία.  

κ. Σίμογλου:  Μισό λεπτό κ. Πρόεδρε.  

κ. Πρόεδρος:   κ. Σίμογλου σας παρακαλώ πολύ μη με διακόπτετε. Δεν δέχομαι τίποτα 

άλλο, από την ώρα που ο κ. Δήμαρχος … 
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κ. Δημητρακούδη:    Ναι  

κ. Μαντζαρίδης:  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης: Ναι 

κ. Λογοθετίδης:  Ναι 

κ. Θεοφανίδης:  Ναι 

κ. Αραμπατζή:  Ναι 

κ. Πασχάλη:     Ναι  

κ. Σαουλίδης:  Δεν συμμετέχω  

κ. Περδίκης:  Δεν συμμετέχω 

κ. Παπαδόπουλος: Δεν συμμετέχω 

κ. Μπόνας:  Δεν συμμετέχω  

κ. Μηλίδης:   Δεν συμμετέχω  

κ. Σίμογλου:              Δεν συμμετέχω  

κ. Γκότσης:  - 

κ. Βλάχος: Δεν συμμετέχω  

κ. Αναστασιάδης:  Να αποσυρθεί  

κ. Παπαβασιλείου:    Να αποσυρθεί 

κ. Αγγελίδης:  Να αποσυρθεί 

κ. Μπιτζίδου:    Να αποσυρθεί 

κ. Αναγνωστίδου:   Ναι 

κ. Τζιώνης:   Ναι 

κ. Ιλανίδου:               Ναι 

κ. Τσιγαρίδα:            Ναι 

κ. Νυκτοπάτης:  Ναι 

 

κ. Περδίκης:  Ψηφίζουμε τι; Απόσυρση ή όχι; Ή έγκριση ή όχι;  

κ. Πρόεδρος:   Ψηφίζουμε για έγκριση ή όχι. 

κ. Περδίκης:  Χωρίς συζήτηση;  

κ. Πρόεδρος:   Έγινε συζήτηση. Δεν έκλεισε ο Δήμαρχος; 

κ. Περδίκης:  Έγινε συζήτηση;  

κ. Πρόεδρος: Φυσικά έγινε. κ. Περδίκη όποια απόφαση και να πάρουμε έχει τελειώσει 

το θέμα.  

κ. Σίμογλου: κ. Πρόεδρε ψηφίσατε και πήρατε την απόφαση που πήρατε. Οιοσδήποτε 

καλόπιστος, στοιχειωδώς καλόπιστος ένα πράγμα θα σκεφτεί, ότι όταν σε ένα μήνα αλλάζει η 

Δ.Α. ότι δεν θα υπάρξει ουσιαστικά καμία καθυστέρηση για να προχωρήσει ο σχεδιασμός, 

αυτή η βεβιασμένη απόφαση, το επείγον, το απόψε, οδηγεί στο να σκεφτεί ο οιοσδήποτε ότι 

υπάρχουν υστερόβουλες σκέψεις και θέλετε να το περάσετε γιατί κάτι κρύβεται από πίσω. Το 

λέω ξεκάθαρα. Θα πρέπει να μας εξηγήσετε ποιος είναι ο λόγος.  

κ. Πρόεδρος:   Σας εξήγησε.  

κ. Σίμογλου:   Ποιος είναι ο λόγος που βιάζεστε ένα μήνα πριν από την αλλαγή της 

Δ.Α. να το περάσετε.   

κ. Πρόεδρος:   Σας είπα το εξής, το θέμα αναβλήθηκε μια φορά, επανέρχεται και από 

την ώρα που πιστεύουμε εμείς ότι δεν δεσμεύεται η νέα Δ.Α. να κάνει ότι θέλει, είναι θέμα 

τυπικό.  

κ. Σίμογλου:  Εφόσον μπορεί να αλλάξει σε ένα μήνα γιατί πρέπει να το περάσετε ντε 

και καλά; Ποιος είναι ο λόγος; 

κ. Πρόεδρος:   κ. Σίμογλου, επειδή και εγώ έλεγα να το αποσύρουμε, από την ώρα 

όμως που ο Δήμαρχος έχει την επιθυμία και έχει τους λόγους του … Ο λόγος είναι για να 

μπορούμε να επισπεύσουμε.  
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κ. Περδίκης: Ψηφίσατε λίγο πριν να μην αποσυρθεί.  

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα έχει ψηφιστεί.  

κ. Περδίκης: Ψηφίσατε την έγκριση της μελέτης; Έγινε συζήτηση για το περιεχόμενο 

της μελέτης; 

κ. Πρόεδρος:   Δεν σας ικανοποίησαν αυτά που σας είπαμε;  

κ. Περδίκης: Κάποιοι από εμάς έχουμε αντιρρήσεις.  

κ. Αγγελίδης: Εμείς ζητήσαμε την απόσυρση του θέματος, οπότε δεν συμμετέχουμε 

στη συζήτηση. Από τη στιγμή που θα συζητήσετε το θέμα εσείς και δικαίωμα σας είναι, εμείς 

αποχωρούμε από τη συζήτηση.  

κ. Δημητρακούδη: Εμείς έχουμε ψηφίσει τι θα πούμε;  

κ. Περδίκης: Εγώ έχω τον αντίλογο. 

κ. Αναστασιάδης: Προτού να φύγω θα πω κάτι γεμίζεις την καριέρα σου με μαύρα 

στίγματα. Η Σερραϊκή κοινωνία, σας έχει στείλει στα σπίτια σας και θα πρέπει να ντρέπεστε 

που κάθεστε εδώ.  

κ. Δημητρακούδη: Μέχρι να πάμε στα σπίτια μας θα είμαστε εδώ. 

κ. Αναστασιάδης: Δεν έχετε δικαίωμα.  

 

 

Αποχωρούν Αγγελίδης, Παπαβασιλείου, Μπιτζίδου, Σίμογλου, Μπόνας, Μηλίδης, 

Βλάχος, Αναστασιάδης 

 

 

κ. Δημητρακούδη: Σύμφωνα με τον νόμο έχουμε δικαίωμα, μέχρι τις 31 Δεκεμβρίου. 

Είναι προσβολή αυτό. 20 άνθρωποι αποχωρούν από αυτό το Δ.Σ. αλλά μέχρι τις 31 

Δεκεμβρίου σύμφωνα με τον νόμο μας έχει αναθέσει ο Σερραϊκός λαός να τον εκπροσωπούμε 

μέχρι τις 31/12 και δεν σταματάμε.  

κ. Μηλίδης: Τι ψηφίσαμε τελικά; Έγκριση; Ή  να αποσυρθεί ή να μείνει; 

κ. Δημητρακούδη: Ψηφίσαμε έγκριση πινακίου αμοιβής, να διαβάζουμε καλά τι λέμε.  

κ. Μηλίδης: Τώρα τι συζητάμε;  

κ. Δημητρακούδη: Τίποτα δεν συζητάμε, κακώς συζητάμε. 

κ. Περδίκης: Εγώ δεν φεύγω κ. Πρόεδρε, δεν σας κάνω το χατίρι. Γιατί πολύ θα 

βολεύει να μην συζητηθεί το θέμα. Εγώ δεν θα αποχωρήσω γιατί έχω αντίλογο σε όσα λέτε και 

όσα γράφουν οι μελετητές στα κείμενα τους εδώ μέσα που με μορφή περίληψης μας δώσατε, 

το πήρα την Δευτέρα στη σύσκεψη. Αλλά είναι γραμμένο ένα χρόνο πριν, τον Νοέμβριο του 

2005 που τότε δεν μας το δώσατε. Και κ.κ. συνάδελφοι σε εσάς απευθύνομαι, η υπόθεση του 

Γ.Π.Σ. είναι πάρα πολύ σοβαρή για να την παίζουμε μπαλάκι, εμείς μεν διαμαρτυρόμενοι και 

αποχωρούντες από την συνεδρίαση, εσείς δε ταμπουρωμένοι σε μια πλειοψηφία για την οποία 

το περιεχόμενο της συγκεκριμένης μελέτης εγώ την θεωρώ ακατανόητη όταν προκαταβολικά 

αποδέχεστε το περιεχόμενο της μελέτης της Α’ φάσης. Σας το λέω ευθέως. Γι’ αυτό είπα λίγο 

πριν στον κ. Πρόεδρο να μην νιώθει ασφαλής ότι αν θα το βάλει στη ψηφοφορία θα περάσει 

αυτούσιο το κείμενο των μελετητών για την Α’ φάση του νέου Γ.Π.Σ. Δεν είναι έτσι τα 

πράγματα. Γιατί αν το είχατε διαβάσει, αν θα είχατε μελετήσει τους χάρτες των ίδιων των 

μελετητών, θα σας γεννιόντουσαν και απορίες, αν το κουβεντιάζατε μάλιστα όχι με τον εαυτό 

σας αλλά και με φίλους σας, γειτόνους σας, θα διαπιστώνατε ότι μία σειρά αιτημάτων, 

περιορισμών, απαγορεύσεων, δυνατοτήτων, δικαιωμάτων κάπου αλλού θα ήταν πολύ μακράν 

της πραγματικότητας και μακράν των συμφερόντων των συμπολιτών σας και συμπολιτών μου, 

και πολύ περισσότερο αφήνει να αιωρείται σαν καταστάλαγμα το εξής στοιχείο, να νιώθουν 

κάποιοι συμπολίτες μας ότι είναι κατώτεροι απέναντι σε μια άλλη ομάδα συμπολιτών που 

ενδεχόμενα να είναι ακριβώς ο διπλανός τους. Ο γείτονας τους.  
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Δηλαδή τι εννοώ, ο γείτονας να έχει το δικαίωμα να κτίσει νομίμως ότι θέλει και εσείς 

ακριβώς δίπλα σε αυτόν να μην νομιμοποιείστε να κτίστε και την ιστορία μετά των 

αυθαιρέτων κατασκευών να την πιπιλίζουν όταν έρχεται η ώρα να πάρουμε όποια μέτρα είναι 

να πάρουμε, κατά της αυθαίρετης δόμησης, κατά της ισόρροπης ανάπτυξης, κατά της 

προστασίας του περιβάλλοντος, να τα λέμε συνθηματικά αλλά επί της ουσίας να μην κάνουμε 

το παραμικρό για να αγγίξουμε αυτά τα προβλήματα. Και είπα κάποια στιγμή πριν, οι ιστορίες 

για συζήτηση στο Δ.Σ. ή στα Δ.Σ. γενικών, όχι μόνο των Σερρών, δεν γίνονται κάθε φορά, η 

τελευταία κουβέντα που έγινε σε αυτό το Δ.Σ. και πέρασε ήταν κουβέντα του ποδαριού, το 

1997 κ. Πρόεδρε, ήταν κουβέντα του ποδαριού. Οι δημοτικοί σύμβουλοι ψήφισαν ή μάλλον 

έγινε υφαρπαγή της θετικής ψήφου πολλών χωρίς να ξέρουν τι λέγαν οι χάρτες. Και όταν ποια 

έγινε το ΦΕΚ τότε αντιλήφθησαν προβλήματα που δημιουργούνται και λέγαν ¨μα τα 

ψηφίσαμε αυτά;¨. Θέλετε να φτάσετε και εσείς στη θέση αυτή όταν θα γίνει αύριο προεδρικό 

διάταγμα;  

(Προεδρεύει η κ. Δημητρακούδη, Αντιπρόεδρος) 

Εσείς κ. Πρόεδρε συμφωνείτε με όλα αυτά; Έχετε να μας πείτε ή να αιτιολογήσετε 

αφού προκαταβολικά ψηφίσατε; Και για να μην γενικολογώ και είμαι ακατανόητος σε 

κάποιους από εσάς θα σας αναφέρω τελείως ενδεικτικά ένα ελάχιστο παράδειγμα. Είναι 

γειτονιά παλιά στις Σέρρες, προσφυγική, εντάσσεται στο σχέδιο πόλεως με προτάσεις από το 

Γ.Π.Σ., στη συγκεκριμένη γειτονιά λέει ότι επιτρέπεται η δόμηση με αυτόν τον συντελεστή 

δόμησης που ορίζει η υπηρεσία και αυτό το είδος της χρήσης γης, στη συγκεκριμένη περιοχή 

αμιγής κατοικίας, πέρασε από το Δ.Σ., θεωρείτο από το σύνολο του Δ.Σ. ότι προστατευόταν τα 

δικαιώματα και η καθημερινή ζωή των πολιτών αυτής της γειτονιάς της πολεοδομικής 

ενότητας. Τελείωσε, έγινε το ΦΕΚ, έρχεται την επομένη μέρα και τι γίνεται, στη γειτονιά την 

συγκεκριμένη από την δεκαετία του 1920 την προσφυγική, υπάρχει ένα καφενεδάκι, 

χαρακτηριστικό σημείο της γειτονιάς, πεθαίνει ο καφετζής, έρχεται η χήρα του να βγάλει 

άδεια για να συνεχίσει τη λειτουργία του καφενείου, δεν μπορεί να βγάλει άδεια σε καμιά 

περίπτωση και γιατί; Γιατί η περιοχή είναι πολεοδομικά χαρακτηρισμένη αμιγής κατοικία και 

δεν επιτρέπεται η λειτουργία καφενείου. Ένα καφενεδάκι παράγκα, το ξέρετε. Αυτό είναι το 

ελάχιστο σαν παράδειγμα ενδεικτικό.  

Στην περίπτωση εδώ βέβαια, το α’ στάδιο, λέει ότι κάνουμε καταγραφή της 

υπάρχουσας κατάστασης, κάνουμε διάγνωση των προβλημάτων, προοπτικών, τάσεων της 

περιοχής μελέτης, αλλά και διατύπωση της καταρχήν πρότασης ή των εναλλακτικών 

προτάσεων της περιοχής. Το είπα και λίγο πριν και σε ένα άλλο σημείο που χαρακτηρίζει 

κάποιες άλλες ζώνες στην πόλη, δείτε πόση ευκολία έχει αύριο το νέο Δ.Σ. στο οποίο και 

κάποιοι από εσάς θα συμμετέχουν, να αλλάξει κάποια πράγματα. Οι ζώνες προσδιορίζονται, 

προτείνονται σε αυτή τη φάση, σ’ αυτό το κείμενο μαζί με κάποιες γραφικές προτάσεις, ώστε 

κατά την διαδικασία έγκρισης της Α’ φάσης να προκύψει η βέλτιστη δυνατή λύση. Δηλαδή, 

απόψε εννοείτε ότι έχουμε κουβεντιάσει για κάποιο ζήτημα, για την βέλτιστη δυνατή λύση. 

Εκτιμάται ότι αυτό που θα ψηφίσουμε στο τέλος είναι η βέλτιστη; Είτε με επιλογή κάποιων 

από τις προτεινόμενες εναλλακτικές λύσεις. Παρακάτω, όπου υπάρχουν εναλλακτικές 

προτάσεις, προηγείται η πρόταση που συμβαδίζει με τις συνιστάμενες τάσεις και 

προγράμματα. Δηλαδή αν απόψε πούμε ότι θέλουμε να γίνει άσπρο εκεί αλλά εναλλακτικά 

προτείνεται αύριο από την νέα Δ.Α., από το νέο Δ.Σ. κάτι άλλο, προηγείται η πρόταση που 

συμβαδίζει με τις υφιστάμενες τάσεις. Πότε καθορίζονται οι υφιστάμενες τάσεις; Στην Α’ 

φάση της μελέτης, σ’ αυτή την φάση της μελέτης.  

κ. Αναστασιάδης: κ. Περδίκη συγγνώμη που δεν άκουσα τον λόγο σας.  

κ. Αντιπρόεδρος: Είμαστε εδώ εμείς. Σας ακούμε. Συνεχίστε.  

κ. Περδίκης:  Παίρνοντας μόνο την περίληψη γιατί εγώ δεν ενημερώθηκα κ. 

Αντιπρόεδρε, για το τι σχεδιάστηκε για το Γ.Π.Σ. και πολύ φοβάμαι ότι  και  πολλοί  από  εσάς 
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εσάς δεν έχουν ενημερωθεί. Αρκούντος ούτως ώστε να είναι έτοιμοι και υπεύθυνα και ώριμα 

να ψηφίσουν ναι ή όχι που κατατέθηκε από τους μελετητές.  

κ. Μηλίδης: Κανείς δεν ενημερώθηκε. 

κ. Περδίκης: Ναι αλλά εδώ ψηφίστηκε και θα περάσει η άποψη της πλειοψηφίας και 

θα πάμε που; Προτάσεις ρύθμισης χρήσεων γης στο χοροταξικό επίπεδο του δήμου Σερρών, 

δηλαδή κάποιες ζώνες σε όλο το εύρος του συγκροτήματος των διοικητικών ορίων του δήμου 

Σερρών όπου θα επιτρέπονται ή δεν θα επιτρέπονται κάποιες χρήσεις. Είναι 7 ζώνες, τι λέει η 

α) ζώνη; Ξέρετε τι λέει; Κ. Νυκτοπάτη τι λέει; Συμφωνείτε με αυτά που λέει;  

κ. Παπαδόπουλος:   Κ. Πρόεδρε ούτε απαρτία έχουμε, μετρήστε τα άτομα. 

κ. Αραμπατζή: Το έχουμε ψηφίσει. 

κ. Παπαδόπουλος: Τότε τι κάνουμε; Εγκυκλοπαιδική συζήτηση;  

κ. Αραμπατζή:  Συζητούμε αν ψηφίσαμε σωστά. 

κ. Περδίκης: Ντρέπομαι για την άποψη σας. 

κ. Πρόεδρος:   Σας παρακαλώ πάρα πολύ, γίναμε απόψε μαλλιά κουβάρια, και εγώ 

ήμουν να αποσυρθεί το θέμα.  

κ. Περδίκης: Δηλαδή επειδή γίναμε μαλλιά κουβάρια περνάει η άποψη σας;  

κ. Πρόεδρος:   Αποσύρεται. Δεν το ψηφίζω εγώ. Το αποσύρω. Θα αποσυρθεί το θέμα 

από μέρους μου. 

κ. Αντιπρόεδρος:  Επειδή προεδρεύω εγώ θα ήθελα να πω κάτι, επειδή προηγουμένως 

προεδρεύοντος του κ. Προέδρου μπήκαμε στην διαδικασία της ψηφοφορίας αν συμφωνούμε 

με το θέμα και όχι αν θα αποσυρθεί ή όχι, όλοι εμείς που ψηφίσαμε … 

κ. Περδίκης: Δεν μπορείτε να βάζετε ένα Σώμα στην ψηφοφορία όταν δεν έχει 

προηγηθεί συζήτηση. 

κ. Σαουλίδης: Κουβεντιάζαμε πάνω στο ζήτημα του αν θα αποσυρθεί ή όχι και 

ξεφύγαμε από τη διαδικασία και ψηφίσαμε, είναι δυνατόν να μην κουβεντιάσουμε ένα θέμα 

και να πάρουμε απόφαση; Σεβόμενοι την διαδικασία, πήρε το λόγο ο κ. Περδίκης για να κάνει 

τοποθέτηση και τώρα τι κάνουμε;  

κ. Αντιπρόεδρος: Το 17δ μαζί με το 18 αν θυμάστε για μια στιγμή τα ενοποιήσαμε και 

τα αντιμετωπίσαμε μαζί. Εξηγώντας ότι δεν θα μπούμε στην ουσία των θεμάτων αλλά θα 

συζητήσουμε μόνο για την παραλαβή των μελετών. Ήσασταν εδώ και εσείς και ακούσατε.  

κ. Σαουλίδης: Υπήρχε πρόταση να συζητήσουμε ή να αποσυρθεί και λογικά έπρεπε να 

μπει αυτό του να συζητήσουμε ή να αποσυρθεί. Μπήκε ψηφοφορία και δεν μπορούσαμε να 

ψηφίσουμε ναι ή όχι. 

κ.  Αντιπρόεδρος: Δεν μπήκε στην ψηφοφορία για το αν θα αποσυρθεί, ετέθη πρόταση 

… 

κ. Σαουλίδης: Πως γίνεται αυτό το πράγμα; Έχετε ξαναδεί τέτοιο πράγμα στα 4 

χρόνια που είστε στο Δ.Σ.; Αν δεν μπούμε στην ουσία μπορούμε να κάνουμε ψηφοφορία;  

κ. Περδίκης: Ο κ. Πρόεδρος μίλησε λίγο πριν και είπε ότι το αποσύρει το θέμα. 

κ. Αντιπρόεδρος: Όταν είπε ότι αποσύρει το θέμα δεν ήταν Πρόεδρος.     

 

- Εγκρίνεται με  13 ψήφους υπέρ 

             

ΘΕΜΑ 19ο: Έγκριση πινακίου αμοιβής τμήματος Α’ φάσης μελέτης: ¨Τοπογραφική 

αποτύπωση και πολεοδομική μελέτη πολεοδομικής ενότητας Αγίου 

Αντωνίου – Αγίου Παντελεήμονος Σερρών¨.  

 

- Εγκρίνεται  
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ΘΕΜΑ 20ο: Έγκριση 6ου πινακίου αμοιβής της μελέτης με τίτλο: ¨Πράξη Εφαρμογής 

Πολεοδομικής Μελέτης Ε.Π.Α. περιοχής Αγίων Αναργύρων Σερρών¨.   

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 21ο: Έγκριση συνέχισης της μελέτης: ¨Πράξη Εφαρμογής της πολεοδομικής 

μελέτης της γειτονιάς Άνω Καμενίκια – Ιμαρέτ¨ για το έτος 2006 καθώς 

και του 4ου πινακίου αμοιβής¨.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 22ο: Εξέταση ένστασης κατά την αριθμ. 593/06 Α.Δ.Σ. με την οποία 

εγκρίνεται Τοπικό Ρυμοτομικό για την ανέγερση ΚΑΠΗ. 

 

- Εγκρίνεται (μειοψηφία Αναστασιάδη) 

 

ΘΕΜΑ 23ο: Εξέταση ενστάσεων κατά της αριθμ. 743/06 Α.Δ.Σ. που αφορά στην 

τροποποίηση του ρυμοτομικού σχεδίου στα Ο.Π. 712 και 712α στην 

περιοχή Αγίων Αναργύρων του Δήμου Σερρών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 24ο: Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής 

οικοπεδικής έκτασης στις ιδιοκτησίες α) Φουρκιώτη Ιωάννη, β) 

Παρασκευόπουλου Σωτηρίου και γ) Σωτηριάδου Τατιανής κ.λ.π. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 25ο: Καταβολή αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας και λόγω πράξης εφαρμογής 

ιδιοκτησιών κ.κ.: 

 α) Σιώση Γεωργίου,  

 β) Κληρ. Α. Χορταρά,  

 γ) Γκατσάλη Παναγιώτας,  

 δ) Καντή Ελευθερίας,  

 ε) Καρακατσάνη Δέσποινας,  

 στ) Αγγελούδη Παναγιώτη και  

 ζ) Αγγελούδη Αθανάσιου. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 26ο: Τροποποίηση της αρ. 841/2004 Α.Δ.Σ. ως προς τον καθορισμό του 

οργάνου εκτίμησης της τιμής μονάδος αποζημίωσης ρυμοτομούμενης 

ιδιοκτησίας.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 27ο: Τροποποίηση της αρ. 1038/2005 ΑΔΣ ¨Εκποίηση προσκυρούμενων 

δημοτικών τμημάτων στην ιδιοκτησία των κ.κ. Χουρδάκη Ελένης κ.λπ.¨ 

ως προς τα ονόματα των δικαιούχων.  
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- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 28ο: Είσπραξη εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με βάση Πράξεις 

Εφαρμογής. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 29ο: Έγκριση πρακτικών άγονου καλλιτεχνικού διαγωνισμού για τη 

φιλοτέχνηση ανδριάντα του αείμνηστου Κωνσταντίνου Καραμανλή. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 30ο: Έγκριση προγραμματικής σύμβασης για την κατασκευή του έργου: 

¨Αγωγός ακαθάρτων Σερρών – Χρυσοπηγής¨. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 31ο: Διάλυση σύμβασης του έργου: ¨Κατασκευή κερκίδων θεατών στο 

Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών¨.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 32ο: Έγκριση μελετών έργων και προϋπολογιστικών πινάκων εργασιών.  

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 33ο: Έγκριση Ανακεφαλαιωτικών Πινάκων. 

 

- Εγκρίνεται  

 

ΘΕΜΑ 34ο: Έγκριση παρατάσεων προθεσμίας περαίωσης έργων.  

 

- Εγκρίνεται  

 

 

            Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες 

αποφάσεις: 

 

1086/06 Έγκριση της αριθμ. 55/06 αποφ. Ν.Π. Κέντρο Προσχολικής Αγωγής περί 

¨έγκρισης πρ/σμού εσόδων – εξόδων οικονομικού έτους 2007¨. 

 

Πρ. 18/1/06 Αναβάλλεται το θέμα επιβολής προστίμου για αυθαίρετη τοποθέτηση 

διαφημιστικού μέσου σε ιδιωτικό οικόπεδο. 

 

1087/06 Έγκριση καταβολής επιδικασθέντος οικογενειακού επιδόματος σε υπαλλήλους 

του Δήμου (πρώην Κ.Ε.Φ.Ο.) δυνάμει της αριθμ. 1021/00 απόφ. Του Δ/κού 

Πρωτοδικείου Αθήνας. 
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1088/06 Έγκριση χορήγησης μουσικής υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨ στην 

φοιτήτρια του Τμήματος Μουσικής Επιστήμης και Τέχνης, Παρίση Ζωής.  

 

1089/06 Έγκριση συνέχισης χορήγησης μουσικής υποτροφίας ¨ΧΡΗΣΤΟΥ 

ΣΤΑΜΑΤΙΟΥ¨, στην Μαλάκου Ευαγγελία.  

 

1090/06 Έγκριση συνέχισης προγράμματος ¨ΒΟΗΘΕΙΑ ΣΤΟ ΣΠΙΤΙ¨, μέχρι 12/3/2007. 

  

1091/06 Διαγραφή από τους βεβαιωτικούς χρηματικούς καταλόγους οφειλής της κ. 

Μπεντιούλη Αικ. από τέλος 2%. 

 

1092/06 Ομοίως του Αργυρίου Σταύρου από μίσθωση του Πανοράματος της πόλεως.    

 

1093/06 Ομοίως της κ. Τυμπανίδου – Τζουμαϊλή Μαριάνθης από εισφορά σε χρήμα.  

 

1094/06 Ομοίως του Τυμπανίδη Χρήστου από εισφορά σε χρήμα.  

 

1095/06 Παραχώρηση χώρου για τη σύσταση οικογενειακού τάφου στον κ. Τσιάπο 

Βασίλειο. 

 

1096/06 Ομοίως στην κ. Μπόλαρη Γενοβέφα του Μπόλαρη Ηλία.  

 

1097/06 Ομοίως στην κ. Μπόλαρη  Γενοβέφα του Μαρμαρά Μιλτιάδη.  

 

1098/06 Ομοίως στον κ. Μπόγιογλου Ιορδάνη. 

 

1099/06 Ομοίως στην κ. Κωσταβλάχου Σοφία.  

 

1100/06 Επανασυγκρότηση Δ/κού Συμβουλίου του Ν.Π. ¨51η Σ.Ε. 5ου Γυμν. Σερρών¨. 

 

1101/06 Ομοίως του Ν.Π. ¨20η Σ.Ε. 9ου Νηπιαγωγείου – 11ου Δ. Σχολείου¨. 

 

1102/06 Έγκριση χορήγησης στην κ. Σαμαρά Χριστίνα άδειας διενέργειας ψυχαγωγικών 

τεχνικών παιγνίων.  

 

1103/06 Ενημέρωση του Δ.Σ. επί αποφ. της Δ.Ε. ΚΑΔΕ. 

 

1104/06 Ομοίως Δ.Ε. ΔΕΠΣ. 

 

1105/06 Ομοίως Δ.Ε. ΔΗΠΕΘΕ. 

 

1106/06 Ομοίως Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ. 

 

1107/06 Ψήφιση πίστωσης για την ανάθεση Μηχ/κής Υποστήριξης του Οικονομικού 

Προγράμματος Δήμου. 

 

1108/06 Έγκριση ως καλώς γενομένης της δαπάνης εργασίας αξιολόγησης του 

συμφέροντος του επενδυτικού σχεδιασμού.  
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1109/06 Έγκριση καταβολής αμοιβής στον κ. Θεοδοσέλη Στέργιο, ιατρό, για παροχή 

ιατρικών υπηρεσιών.  

 

1110/06 Έγκριση καταβολής δικαστικών εξόδων με βάση απόφ. του Μ.Π. Σερρών α) 

Τσιφούτη Πετρούλας και β) Ειρήνης χας Μπαληκτσή κ.λπ. και γ) Φωτιάδη Νικ. 

και Ανανιάδη Γ. κ.λπ. 

 

1111/06 Έγκριση δαπάνης ασφάλισης ανυψωτικού καλαθοφόρου. 

 

1112/06 Έγκριση δαπανών για τον εορτασμό της 28ης Οκτωβρίου. 

  

1113/06 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της κ. Κοκκινίδου Αθηνάς για 

συμμετοχή σε πρόγραμμα NEST. 

 

1114/06 Ομοίως αντιπροσωπείας του Δήμου στο Βελίκο Τίρνοβο. 

 

1115/06 Ομοίως κ.κ. Υψηλάντη Τριαντάφυλλου και Παπαδίκη Νικόλαου για συμμετοχή 

σε πρόγραμμα PIMMS. 

 

1116/06 Ομοίως αντιπροσωπείας του Δήμου για συμμετοχή σε πρόγραμμα PIMMS. 

 

1117/06 Ομοίως των κ.κ. Τσακιρίδη Γεωργίου και Βεϊζαδέ Σοφίας υπαλλήλων του 

Δήμου. 

 

1118/06 Ομοίως των κ.κ. Δασκαλόπουλου Π., Πάλλα Χρ. και Κοκκινίδου Αθηνάς.  

 

1119/06 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης ισολογισμού. 

 

1120/06 Έγκριση καταβολής συνδρομής έτους 2005 στην Δομική Ενημέρωση. 

 

1121/06 Έγκριση καταβολής του πριμ παραγωγικότητος στον πρώην υπάλληλο κ. 

Πασχαλίδη Φ.  

 

1122/06 Έγκριση δαπάνης αποκατάστασης βλάβης εγκατάστασης φωτεινής 

σηματοδότησης.  

 

1123/06 Έγκριση διαφόρων προμηθειών για τις ανάγκες των υπηρεσιών του Δήμου. 

  

1124/06 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών.  

 

1125/06  Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτοκινήτων του 

Δήμου.  

 

1126/06 Έγκριση μελέτης προμήθειας τοπογραφικού υλικού. 

 

1127/06 Έγκριση μελέτης προμήθειας Χριστουγεννιάτικου εορταστικού φωτισμού.  

 

1128/06 Ομοίως προμήθειας και τοποθέτησης σιντριβανιού στην περιοχή Ι. Θεολόγου. 
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1129/06 Ομοίως προμήθειας ξυλείας και διαφόρων άλλων οικοδομικών υλικών.  

 

1130/06 Κατανομή πιστώσεων για συντηρήσεις σχολικών κτιρίων. 

 

1131/06  Αποδοχή χρηματοδότησης από το πρόγραμμα LEADER + για το έργο 

¨Αποκατάσταση και ανάδειξη παλαιού ελαιοτριβείου στο Δ.Δ. Ελαιώνα του 

Δήμου Σερρών¨. 

 

1132/06 Έγκριση ανάθεσης εκπόνησης μελετών Η – Μ εγκαταστάσεων του έργου: 

¨Κατασκευή Γ’ ΚΑΠΗ Δήμου Σερρών¨.  

 

1133/06 Ομοίως της μελέτης εφαρμογής του έργου: ¨Πίστες εξέτασης υποψηφίων 

οδηγών¨.  

 

1134/06 Έγκριση και παραλαβή μελέτης με τίτλο: ¨Μελέτη βελτίωσης δασικού οδικού 

δικτύου μήκους 4 χιλ.¨. 

 

1135/06 Ομοίως ¨Μελέτη αντιπυρικής προστασίας του Δάσους Σερρών Δήμου Σερρών¨. 

 

1136/06 Ομοίως ¨Διάνοιξη δασικού αντιπυρικού δρόμου Γ’ κατηγορίας στη θέση 

¨Φύλαγμα¨ στο δάσος Ελαιώνα του Δήμου Σερρών¨. 

 

1137/06 Ομοίως ¨Τοπικό Ρυμοτομικό στο στρατόπεδο Εμμ. Παπά¨. 

   

1138/06 Ομοίως ¨Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων του έργου: ¨Δημιουργία Ανοιχτού 

Θεάτρου στο Δήμο Σερρών¨. 

 

1139/06 Περί: «Έγκρισης – παραλαβής της Α’ φάσης της μελέτης με τίτλο: ¨Νέο Γενικό 

Πολεοδομικό Σχέδιο Δήμου Σερρών¨». 

 

1140/06 Έγκριση πινακίου αμοιβής τμήματος Α’ φάσης της μελέτης με τίτλο: 

¨Τοπογραφική Αποτύπωση και Πολεοδομική Μελέτη Πολεοδομικής Ενότητας 

Αγ. Αντωνίου – Αγ. Παντελεήμονα Σερρών¨. 

   

1141/06  Έγκριση 6ου πινακίου αμοιβής της μελέτης με τίτλο: ¨ Πράξη εφαρμογής 

πολεοδομικής μελέτης Ε.Π.Α. περιοχής Αγίων Αναργύρων Δήμου Σερρών¨.  

  

1142/06 Έγκριση συνέχισης της μελέτης ¨Πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής μελέτης 

της γειτονιάς Άνω Καμενίκια – Ιμαρέτ¨ για το έτος 2006 και του 4ου πινακίου 

αμοιβής.  

  

1143/06  Αποδοχή της ένστασης του Τ.Ε.Ι. Σερρών και ανάκληση της 593/06 Α.Δ.Σ., 

τροπ/ση σχεδίου πόλεως στο ΟΠ. 473, 474 & 462, αποχαρακτηρισμός του Ο.Π. 

474 από χώρο εκπαίδευσης και χαρακτηρισμό ως χώρο ΚΑΠΗ και καθορισμός 

ειδικών όρων δόμησης στο Ο.Π. 474 για ανέγερση φοιτητικών εστιών.           

 

1144/06          Απόρριψη της ένστασης κατά της αριθμ. 743/06 Α.Δ.Σ. περί ¨έγκρισης 

τροποποίησης του ρυμοτομικού σχεδίου στα Ο.Π. 712 και 713 Α’ στην περιοχή 

Αγίων Αναργύρων¨. 

24 



1145/06 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενου δημοτικού οικοπεδικού 

τμήματος στην ιδιοκτησία του κ. Φουρκιώτη Ιωάννη. 

 

1146/06  Ομοίως στην ιδιοκτησία του κ. Παρασκευόπουλου Σωτηρίου. 

 

1147/06 Ομοίως στην ιδιοκτησία των κ.κ. Σωτηριάδου Τατιανής κ.λπ. 

 

1148/06 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης λόγω ρυμοτομίας της ιδιοκτησίας του κ. 

Σιώση Γεώργιου. 

   

1149/06 Ομοίως ιδιοκτησίας κληρονόμων Χορταρά Αγ. 

 

1150/06 Ομοίως ιδιοκτησίας Γκατσάλη Παναγιώτας.  

 

1151/06 Ομοίως ιδιοκτησίας Καντή Ελευθερίας.  

 

1152/06  Ομοίως ιδιοκτησίας Καρακατσάνη Δέσποινας που ρυμοτομείται βάσει της 

πράξης εφαρμογής ¨Σιγής – Ν. Κηφισιά¨. 

 

1153/06 Ομοίως ιδιοκτησίας Αγγελούδη Παναγιώτη. 

 

1154/06 Ομοίως ιδιοκτησίας Αγγελούδη Αθανασίου. 

  
1155/06  Τροποποίηση της αρ. 841/04 Α.Δ.Σ. ως προς τον καθορισμό του οργάνου 

εκτίμησης της τιμής μονάδος αποζημίωσης ρυμοτομούμενης ιδιοκτησίας.  

 

1156/06 Τροποποίηση της αρ. 1038/05 ΑΔΣ ¨Εκποίηση προσκυρούμενων δημοτικών 

τμημάτων στην ιδιοκτησία των κ.κ. Χουρδάκη Ελένης κ.λπ.¨, ως προς τα 

ονόματα των δικαιούχων. 

 

1157/06 Έγκριση είσπραξης εισφοράς σε χρήμα μετά από συμψηφισμό με ιδιοκτησία κ. 

Μάργη Κων/νου με βάση πράξη εφαρμογής γειτονιάς 40 Μάρτυρες – Σφαγεία. 

   

1158/06 Ομοίως κ. Μάργη Ιωάννας χας Γεωργίου. 

 

1159/06 Ομοίως κ. Μάργη Ευαγγελίας.  

  

1160/06 Ομοίως κ. Πέλτογλου Πρόδρομου. 

 

1161/06  Ομοίως κ. Χορτομάρη Σταύρου. 

 

1162/06 Ομοίως κ. Αρβανιτίδη Σωτηρίου γειτονιάς ¨Σιγής Ν. Κηφισιά¨. 

  

1163/06 Ομοίως κ. Παπαδημητρίου Ευτέρπης.  

 

1164/06 Ομοίως κ. Αγγελούδη Παναγιώτη.  

 

1165/06 Ομοίως κ. Αγγελούδη Αθανασίου. 
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1166/06  Ομοίως κ. Χαρίτου Μαρίας γειτονιάς Ομόνοια – Καλύβια. 

 

1167/06 Ομοίως κ. Χαρίτου Νικολάου γειτονιάς Ομόνοια – Καλύβια. 

  

1168/06 Ομοίως κ. Χαρίτου Χρήστου. 

 

1169/06 Ομοίως κ. Τόλιου Μαρίας.  

 

1170/06 Ομοίως κ. Καντίδου – Τσαλμπούρη Μαρίας γειτονιάς ¨Εργατικές Κατοικίες¨. 

   

1171/06  Ομοίως κ. Αναγνωστοπούλου Κυριακής.  

  

1172/06 Έγκριση συμψηφισμού εισφοράς σε χρήμα με αποζημίωση που οφείλει ο 

Δήμος από πράξη εφαρμογής γειτονιάς 40 Μάρτυρες – Σφαγεία και καταβολή 

της δικαιούμενης αποζημίωσης στους κ.κ. Καλαϊτζόγλου Πολυξένη και 

Μικρογεωργίου Αριστείδη.   

 

1173/06 Έγκριση πρακτικών άγονου καλλιτεχνικού διαγωνισμού για τη φιλοτέχνηση 

ανδριάντα του αείμνηστου Κων/νου Καραμανλή και πληρωμή σχετικών 

δημοσιεύσεων.  

 

1174/06 Έγκριση προγραμματικής σύμβασης για την κατασκευή του έργου: ¨Αγωγός 

Ακαθάρτων Σερρών – Χρυσοπηγής¨. 

 

1175/06 Διάλυση εργολαβικής σύμβασης του έργου: ¨Κατασκευή κερκίδων θεατών στο 

αυτοκινητοδρόμιο Σερρών¨. 

 

1176/06  Έγκριση μελέτης του έργου: ¨Κατασκευή τοίχου αντιστήριξης δρόμου όπισθεν 

εκκλησίας Αγίου Παντελεήμονα¨. 

 

1177/06 Έγκριση Προϋπολογιστικού Πίνακα εργασιών μικροπαρεμβάσεων στον αστικό 

ιστό. 

 

1178/06 Ομοίως αναπλάσεων κόμβων. 

 

1179/06 Ομοίως αποπεράτωσης στέγης στο Β’ ΚΑΠΗ Δήμου Σερρών. 

 

1180/06 Ομοίως (για την κατασκευή διαχωριστικών με γυψοσανίδες) ανακαίνισης στον 

Δημοτικό παιδικό Σταθμό Μαργαρίτα. 

 

1181/06 Ομοίως διαμόρφωσης κόμβου οδών Πιττάκου – Δογάνης.  

  

1182/06 Ομοίως διαμόρφωσης κόμβου οδών Πολυτεχνείου Τ/ΧΗ Ι. Βελισσαρίου. 

 

1183/06 Έγκριση 1ου Α.Π. του έργου: ¨Τεχνικά έργα στο κτηνοτροφικό πάρκο Δ.Δ. 

Ελαιώνα του Δήμου Σερρών¨. 

 

1184/06 Ομοίως 2ου Α.Π. του έργου: ¨Βελτίωση Αστικού Οδικού Δικτύου¨. 
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1185/06 Έγκριση παράτασης προθεσμίας περαίωσης του έργου: ¨Ανόρυξη γεώτρησης 

στο κτηνοτροφικό πάρκο στο Δ.Δ. Ελαιώνα του Δήμου Σερρών¨. 

 

1186/06 Ομοίως του έργου: ¨Κατασκευή δρόμων στο βόρειο τμήμα της πόλης¨. 

 

1187/06 Ομοίως του έργου: ¨Κατασκευή και βελτίωση δρόμων Δήμου Σερρών¨. 

 

1188/06 Ομοίως του έργου: ¨Βελτίωση Αστικού Οδικού δικτύου δρόμων πόλης 

Σερρών¨. 

 

1189/06 Ομοίως του έργου: ¨Βελτίωση των υφισταμένων εγκαταστάσεων του 

καταφυγίου αδέσποτων ζώων συντροφιάς¨. 

 

1190/06 Ομοίως του έργου: ¨Ανάδειξη και επανάχρηση του διατηρητέου κτιρίου 

Σχοινά¨. 

 

1191/06 Έγκριση πραγματοποίησης εκδήλωσης για τη σύσταση φιλανθρωπικής 

εταιρείας μη κερδοσκοπικού χαρακτήρα με την επωνυμία «ΦΩΛΕΑ ΚΛΕΙΩ». 

 

 

 

 

 

 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.     Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ. 

 

 

 

ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ        ΤΣΙΓΑΡΙΔΑ ΝΕΚΤΑΡΙΑ 
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ΤΑ ΜΕΛΗ 

 

Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναγνωστίδου Όλγα 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας  

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος  

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη  

 

Θεοφανίδης Αβραάμ  

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα  

 

Κατιρτζόγλου Νικόλαος  

 

Λογοθετίδης Σταύρος  

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος  

 

Μηλίδης Θεόδωρος  

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία  

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος  

 

Παπαδόπουλος Χρήστος  

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη  

 

Περδίκης Ζήσης  

 

Σαουλίδης Στυλιανός  

 

Σίμογλου Κων/νος  

 

Τζιώνης Ευθύμιος  

 

 

  


